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پرونده 
هفت سنگان 

درحال بررسی 
است

نمایندگان مجلس 
به جای منافع 

شخصی به دنبال 
حل مشکلات 

مردم باشند

به کارگیری همه 
سلایق سیاسی 

درآموزش وپرورش 
استان قزوین

محم��د قاس��می داددس��تان قزوین در دی��دار جمعی 
از اعضای ش��ورای  بس��یج رس��انه گف��ت: در موضوع 
هفت س��نگان مطالبی در س��طح جامعه مطرح ش��ده و 

مطالباتی نیز صورت گرفته است درصورتی که...

آیت الله عابدینی نماینده ولی فقیه و امام جمعه قزوین در 
خطبه های نماز جمعه قزوین گفت: در شرایطی که مردم 
از گرانی و مش��کلات اقتصادی در رنجن��د از نمایندگان 

انتظار داریم به جای منافع و مصالح شخصی...

مراسم معارفه مدیرکل آموزش وپرورش استان قزوین با حضور 
مع��اون آموزش ابتدای��ی وزارت آموزش  و پ��رورش وجمعی 
از مس��ئولان استانی وفرهنگیان اس��تان در سالن اجتماعات 

دانشگاه فرهنگیان  قزوین برگزار شد...

صفحه4-5

ویترین

آرامش در سایه  انتصاب مدیران غیر بومی!  
حرکت لاک پشتی پروژه انتقال آب شرب سد طالقان به قزوین  �
کیست 7.5 لیتری  از بدن نوجوان قزوینی خارج شد �
سخنی با مدیر کل دادگستری درمورد نیروهای مازاد شهرداری  �
ورزشکاران قزوینی 98 نشان فراملی کسب کردند  �
مهندس سید کاظم مجابی رئیس سازمان نظام مهندسی ساختمان استان قزوین شد �
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به گزارش خبر نگار ما  جلس��ه مجمع ش��هرداران استان قزوین با حضور 21 
نفر از ش��هرداران شهر های استان قزوین ، مهندس ایرج زاهد پور مدیر کل 
امورشهری و شورا های استانداری ، مهنس رضا طاهری مدیر عامل سازمان 
همیاری های شهرداری های استان با میزبانی شایسته شهرداری بوئین زهرا 

در سالن جلسات شهرداری بوئین زهرا برگزار گردید 
در این جلس��ه ابتداء  دکتر حسین غیاثوند ش��هردار بویین زهرا ضمن خیر 
مقدم و خوش آمدی گویی به ش��هرداران ش��هر های استان قزوین  و تقدیر 
از مش��ارکت فعالانه مجموعه ی شهرداری های اس��تان در برگزاری کنگره 
3000 شهید استان قزوین اظهار کرد : شهر بوئین زهرا از سال 1355 دارای 
شهرداری شده است و تاکنون نیز 20 شهردار سکان هدایت شهرداری بوئین 
زهرا را بر عهده داشته اند که بنده بیستمین  شهردار شهر بوئین زهرا هستم 
وی ادامه داد : شهرداری بوئین زهرا از زمان استقرار تاکنون فراز  و فرودهای 
زیادی را سپری کرده است اما در حال حاضر شهرداری بوئین زهرابا استقرار 
آرام��ش  و کار و ت��لاش و روحیه جهادی   در مس��یر توس��عه و پیش��رفت 

قرارگرفته است .
ش��هردار بوئین زهرا در ادامه با تاکید بر اینکه ظرفیت های بس��یار بالای در 
مجمع ش��هرداران اس��تان قزوین وجود دارد گفت : مجمع شهرداران استان 
نبض تپنده و موتور محرک  حوزه مدیریت ش��هری اس��تان قزوین محسوب 

می گردد. 
این مقام مس��ئول یاداور شد : می توان از ظرفیت شهرداران در جهت رشد ، 

توسعه و ارتقاء استان استفاده و بهره ای بیشتری برد.
وی اف��زود : در ش��رایط اقتصادی ویژه ای  که کش��ور تجربه می کند بویژه 
ش��رایطی  که ش��هرداری ها با آن دس��ت به گریبان هس��تند می طلبد که 
همکاری و هم افزایی بیش��تری در بین شهرداران برای استفاده از ظرفیت و 

تجربه های مشترک وجود داشته باشد. 
غیاثون��د ب��ا یادآوری  افزایش چن��د برابری هزینه های اج��رای پروژه ها ی 
مختلف شهری تصریح کرد : با توجه به انتظارات به حق شهروندان  و کاهش 
ش��دید درامد ش��هرداری های از ناحیه ساخت و س��از و عوارضات  و کاهش 
ش��دید کمک های دولتی ضرورت دارد که مدیران ارش��د استان همراهی و 

حمایت های بیشتری را از مدیران شهری داشته باشند.
این مقام مس��ول بیان داش��ت : در ش��رایط سخت فعلی ش��هرداران امکان 
پاس��خگویی به مطالبات به حق و ضروری شهروندان را ندارند لذا شهرداران 
باید با تعامل و همکاری و همفکری  بیشتر راهکار های مناسبی را برای برون 

رفت از شرایط فعلی اتخاذ و پیدا نمایند.
 غیاثون��د ضمن تقدیر از ت��لاش و پیگیر های معاون��ت عمرانی و دفتر امور 
ش��هری اس��تانداری قزوین گفت : موض��وع تغییر و بازنگ��ری در چگونگی 

تخصیص  ارزش افزوده  با توجه گسترده بودن   شهرهای کوچک  در استان 
قزوین  از طریق مراجع قانونی برای ادامه خدمت رس��انی به ش��هروندان از 

اهمییت و ضرورت بسیار بالای برخودار است. 
ش��هردار بوئین زهرا بی��ان کرد : تخصیص قیر یارانه ای برای ش��هرداری ها 
بخصوص برای اجرای بهس��ازی و اجرای روکش آسفالت محور های ترانزیت 
اس��ت از اهمیت بالای برخودار اس��ت و همچنین بحث تس��هیل در فرایند 
واگ��ذاری اراضی به ش��هرداری ها برای اجرای طرح ه��ای و پروژه های عام 

المنفعه از مطالبات به حق شهرداران است.
وی س��پس با اشار ه به برنامه های ش��هرداری های استان برای استفاد ه از 
ظرفیت های منطقه ای جهت ایجاد درآمد پایدار گفت : برخورد دوگانه حوزه 
صنعت و معدن در موضوع برداشت مصالح بین بخش خصوصی و شهرداریها 
یکی از موضاعاتی است که می بایست مدیریت ارشد استان در این خصوص 

ورد پیدا کنند.
در ادامه جلس��ه  خانم مهندس زهرا رحیمی رییس ش��ورای اس��لامی شهر 
بویین زهرا با بیان اینکه شهروندان بویین زهرا به مهمان نوازی شهره هستند 

اظه��ار کرد : بنده به نمایندگی از طرف ش��هروندان بویی��ن زهرا  به تمامی 
مهمانان و شهرداران که مسئولیت خطیر خدمت رسانی به مردم را بر عهده 

دارند خوش آمد عرض می کنم.
وی ادامه داد: با تمامی خدمات و فعالیت های انجام شده در حوز ه مدیریت 
ش��هری به نظر می رس��د که بحث سامان دهی و زیباس��ازی و سامان دهی 

ورودی شهر ها نیاز مند توجه بیشتر است.
رحیمی افزود : ورودی ها ش��هر در واقع پیش��انی و معرفی کننده ش��هر ها 

محسوب می گردند لذا اگر ورودی ها زیبا و جذاب   باشد خاطرات خوبی را 
در ذهن مسافران به یادگار می گذارد.

 رییس شورای اسلامی شهر بویین زهرا گفت : نورپردازی یکی از مباحث مهم 
در سیمای شهری و ایجاد روحیه شور و نشاط و امید در شهروندان محسوب 

می گردد اذا باید در این خصوص فعالیت های بیشتری صورت بگیرد.
وی در خصوص توزیع اعتبارات ارزش افزوده گفت : با توجه به کاهش شدید 
اعتبارات دولتی بخصوص اعتبارات ارزش افزوده ، شهر های زیر بیست هزار 
نفر دچار بحران شده است و همین امر موجب کاهش خدمات به شهروندان 
و در نتیجه افزایش مهاجرات ش��ده  اس��ت لذا باید تجدید نظراساس��ی  در 

خصوص شاخص های توزیع اعتبارات ارزش افزوده   صورت بگیرد .
درادامه  جلس��ه مهندس ایرج زاهد پور مدیر کل امورش��هری و ش��ورا های 
اس��تانداری نیزضمن تقدیر از میزبانی شایسته ش��هردار بوئین زهرا و تقدیر 
از ش��هرداران به جهت مشارکت فعالانه در فضا سازی شهر ها و کمک های 
مادی دربرگزاری کنگره س��ه هزار شهید اس��تان قزوین اظهار کرد : امسال 
چهلمین س��ال پیروزی انقلاب اس��لامی اس��ت لذا با توجه به شرایط خاص 
کشور شهرداران خلاقانه و هنرمندانه  دستاورد های چهلمین سالگرد پیروزی  
انقلاب را در حوزه های مختلف بویژه حوزه مدیریت شهری را برای شهروندان 

تبین و تشریح کنند. 
زاه��د پور با اعلام اینکه در حال حاضر با توجه به کمبود امکانات و اعتبارات 
قبول مس��ئولیت ش��هرداری ها به نوعی ایثار و جهاد است خاطرنشان کرد : 
مدیریت ارش��د اس��تان بویژه جناب اقای زاهدی استاندار محترم با توجه به 
کاهش اعتبارات و درآمد ها کاملا به وضعیت ش��هرداری ها اشراف دارند لذا 
به طور ویژه حمایت و همراهی با ش��هرداران را در دستور کار مدیریت ارشد 

استان قراردارد.
مهندس ایرج زاهد پور مدیر کل امورش��هری و شورا های استانداری قزوین 
یادآور ش��د : علی رغم اینکه شهرداری استان در شرایط و وضعییت مناسبی 
به س��ر نمی برند اما با همین شرایط شهرداری های استان قزوین نسبت به 

بسیاری از شهرداری استان های دیگر در وضعیت خوبی به سر می برند.
این مقام مس��ئول گفت : انشااله با تصویت و ابلاغ بودجه ای 3200 میلیارد 
تومانی از بند ))و(( کمک خوبی به ش��هرداری س��طح کشور از جمله استان 

قزوین در مدت پنج ماه آینده صورت خواهد گرفت.
 در پایان نیزدکترمرتضی ململی ش��هردار ارداق ورییس مجمع ش��هرداران 
اس��تان قزوین ضم��ن تقدیروتش��کرازمیزبانی شایس��ته مهن��دس غیاثوند 
شهردارش��هربوئین زهرا گفت : مجمع ش��هرداران اس��تان در راستای تبادل 
تجربیات و ایجاد وحدت رویه وهمچنین بررسی مشکلات و مسائل شهرداری 

های استان تشکیل گردیده است .

با میزبانی شایسته شهرداری بوئین زهرا:

جلسه  مجمع شهرداران استان قزوین در شهرداری بویین زهرا برگزار شد

شهردار بوئین زهرا:
مجمع شهرداران استان

 نبض تپنده و موتور محرک  حوزه 
مدیریت شهری استان قزوین است

مدیر کل امورشهری و شورا های استانداری:
حمایت و همراهی 

با شهرداران در دستور کار مدیریت ارشد 
استان قراردارد

در دعوای بی فایده شورای شهر و میراث فرهنگی :

فرصت ها ی خدمت درآتش لجاجت  می سوزد
عبدالرزاقی: دولتخانه صفوی قزوین تبدیل به بازار روز شده است/  برخی  �

با شعارهاي پوپولیستي وعوامفریبانه سعي درتخریب مدیریت شهري دارد
حضرت�ی ه�ا: ماج�رای س�اخت و س�از در دولتخان�ه صف�وی دروغ  �

می کنن�د گروکش�ی  پروژه ه�ا  در  ناکام�ی  خاط�ر  ب�ه  آقای�ان  اس�ت  مهندس فدایی فرشهردار معلم کلایه :

شهرمعلم کلایه استعداد تبدیل شدن به پایلوت کشوری 
ورزش آفرود را دارد

ضرغام قاسمی رییس شورای شهر معلم کلایه :

مهم ترین مشکل شهرداری معلم کلایه نداشتن درآمد 
محلی و کمبود اعتبار است

صفحه2
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برگزاری کنگره س��ه هزار ش��هید استان قزوین 
بزرگترین رویداد فرهنگی استان بود که با اتحاد 
و همدلی همه دس��تگاههای اجرایی و فرهنگی 
استان برگزارشد،یقینا اگربرکت حضورشهدا نبود 
برگزاری این کنگره به این خوبی مدیریت  نمی 

شد.
نظام اس��لامی  مجری توانمند کش��ور با شروع 
دیکلمه ی خود اش��ک را ب��رروی دیدگان مردم 

نشاند.
اگر روحیه جهاد و ش�هادت گسترش یابد،  �

گرایش به ش�رق و غرب، و کفر و الحاد رخت 
برخواهد بست

پخش سخنان مقام معظم رهبری در دیداردست 
ان��درکاران کنگ��ره فضای جلس��ه را عوض کرد 

دربرخی از فرازهای معظم له آمده است: 
بزرگان، علما وش��هدای برجسته قزوین وسوابق 
این استان درآزمون بزرگ دوران انقلاب اسلامی 

و دفاع مقدس مایه افتخار است.
بزرگداش��ت ش��هیدان ای��ن ص��دای بیدارگر و 
هوشیارکننده را به گوش همه می رساند و دل ها 
را منقلب می کند و برهمین اس��اس اگر روحیه 
جهاد و شهادت گسترش یابد، گرایش به شرق و 

غرب، و کفر و الحاد رخت برخواهد بست.
معظم له افزودند: اگر چه سی سال از پایان دوران 
دفاع مقدس می گذرد اما یاد ش��هیدان نه تنها 
فراموش نخواهد ش��د بلکه روز به روز در جامعه 
زنده تر می شود چرا که شهدا الگو و اسوه هستند.

گاه��ی برخی اف��راد در بیان آثار ش��هدا مبالغه 
می کنند در حالی که شهیدان از جان و آرزوهای 
خود برای خدا گذش��تند وعملشان آنقدر مهم، 

عظیم و باشکوه است که نیازی به اغراق ندارد. 
هدف کنگره ترویج فرهنگ ایثارو شهادت  �

است   
سردار شاهرخی، فرمانده سپاه صاحب الامر)عج( 
درابتدای مراس��م با عرض خیر مقدم به حضار و 
میهمانان مراسم گفت: خداونداین توفیق را به ما 
عنایت نمود تا ش��اهد برگزاری بزرگترین رویداد 

فرهنگی استان قزوین باشیم.
س��ردار ش��اهرخی افزود: بر خود ف��رض میدارم 
ازهم��ه عزیزانی ک��ه در این کار عظیم دس��ت 
داش��تند تقدیرکنم، باش��د که همه رهرو خوب 

وادامه دهنده راه شهدا باشیم.

سردارشاهرخی شروع کنگره راآغازکار برای جمع 
آوری آثارشهدا دانست وگفت هدف کنگره ترویج 

فرهنگ ایثارو شهادت است   
هسته ای یک بهانه است  �

 علی اکبر صالحی معاون رییس جمهور و رییس 
سازمان انرژی اتمی کشور در این مراسم گفت : 
ما با درک معنای واقعی آزادی جایگاه ش��هدا را 
درک می کنیم، شهدا س��قف آزادی را تا کنگره 
عرش بالا بردند وازکنگره عرش الهی برما نظاره 
دارن��د وازاینکه همچین یادمانی برگزارمی کنیم 
که از باب تنبه به خودمان است که یادمان نرود 
در چه مسیری هستیم و درچه مقصدی حرکت 

می کنیم.
صالحی در ادامه گفت : اگرهس��ته ای کنار رود 
میگوین��د آزادی ، می گویند حقوق بش��ر، می 
گویند موش��کی، انها به دنبال این هس��تند که 
دوباره ما درمدارسیاسی آنها قراربگیریم ودرمقابل 

اراده آنهاچیزی برای گفتن نداشته باشیم. 
سرزمین ما با وجود رهبری فرزانه شکست  �

ناپذیر است 
سرلشکر یحیی صفوی مشاور عالی فرمانده کل 
قوا ضمن تقدیر و تجلیل از زحمات همه کسانی 
که کنگره ملی س��ه هزار شهید استان قزوین را 
برگزار کردند بیان کرد: استان قزوین شهدای ملی 

همچون شهید رجایی وش��هید بابایی را تقدیم 
انقلاب کرده است که هریک از این شهدا الگویی 

رفتاری برای ما هستند.
س��ردار صف��وی عنوان ک��رد: کنگره ملی س��ه 
هزارشهید استان قزوین، همه اقشار استان را دور 
هم جمع کرده و وقتی صحبت ش��هدا می شود 
ملی گراها و لیبرالها هم پای کار می آیند چرا که 

حفظ مملکت را آرمان خود می دانند.
وی گفت: س��رزمین ما با وج��ود رهبری فرزانه 
شکست ناپذیر است دشمنان ما شکست خواهند 
خورد و آمریکاییها با وجود لشگر قدرتمند ایران 
ازغرب آس��یا، از خلی��ج فارس و از س��وریه فرار 

خواهند کرد.
مس�ئولان  با ش�نیدن  پیام ش�هدا روحیه    �

معنوی خود را افزایش دهند
فرمانده کل سپاه  پاس��داران انقلاب اسلامی که 
س��خنران اختتامیه کنگره س��ه هزار شهید بود 
در سخنانی اظهارداشت: باید یاد شهدا روز به روز 
ترویج پیدا کند که دراینصورت شکس��ت وجود 

ندارد.
وی افزود: نخس��تین نکته در سخنان رهبری در 
مورد کنگره ملی سه هزار شهید  قزوین، اهمیت 
این اس��تان با قدمت طولانی وسابقه ای دیرین از 
اس��لام بوده که آزمون بزرگ��ی را دردوران دفاع 

مقدس به نمایش گذاشته است.
سرلشکر جعفری گفت:  ضعف هایی که امروز در 
جامعه از برخی مس��ئولان مشاهده می کنید به 
خاطر نش��نیدن پیام شهدا ست لذا به مسئولان 
توصی��ه می کنم  با ش��نیدن  پیام ش��هدا روحیه   

معنوی خود را افزایش دهید. 

سیاسی

به کارگیری همه سلایق سیاسی 
درآموزش وپرورش استان قزوین

مراسم معارفه مدیرکل آموزش وپرورش استان قزوین با حضور معاون آموزش ابتدایی 
وزارت آموزش  و پرورش وجمعی از مس��ئولان اس��تانی وفرهنگیان استان در سالن 

اجتماعات دانشگاه فرهنگیان  قزوین برگزار شد.
خیرالله رحمانی مدیرکل جدید آموزش وپرورش استان گفت: از خداوند می خواهم که 

در مسیر خدمت گذاری به ملت شریف و جامعه فرهنگیان استان یاری گر ما باشد.
وی افزود: توجه به حوزه تعلیم و تربیت امری اس��ت که همواره دارای اهمیت است 
لذا در اس��تان اتاق فکری به وس��عت 1۶ هزار نفر فرهیخته آموزش وپرورش ایجاد 

خواهیم کرد.  
 وی گفت: ارتقای کیفیت آموزش وپرورش از پایه، تقویت مدرسه محوری به عنوان کانون تربیت، جوان گرایی در پست های مناطق، 
شایسته س��الاری و اس��تفاده از همه ظرفیت های اس��تان ازجمله برنامه های ما خواهد بود وتلاش می کنیم از همه سلایق سیاسی 
استان بهره لازم را در آموزش وپرورش استان قزوین ببریم.  در پایان این مراسم از زحمات و خدمات دکترسالار قاسمی مدیر سابق 

آموزش وپرورش استان قزوین  ومدیر کل جدیداستان البرز تجلیل شد

پرونده هفت سنگان درحال بررسی است
محمد قاسمی داددس��تان قزوین در دیدار جمعی از اعضای شورای  بسیج 
رسانه گفت: در موضوع هفت س��نگان مطالبی در سطح جامعه مطرح شده 
و مطالبات��ی نیز صورت گرفته اس��ت درصورتی ک��ه این یک بحث حقوقی 
است  و رس��یدگی به پرونده هفت سنگان یکی از دستورکارهای رئیس کل 
دادگستری است و اسناد و مدارکی جمع آوری شده و حجت الاسلام قدرتی 
مدیر کل دادگستری جلسات مختلفی با کارشناسان داشته و پس از تکمیل 

این پرونده اطلاع رسانی از طریق ایشان صورت می گیرد 
دادستان قزوین به توهین صورت گرفته به پیاده  روی اربعین توسط صفحه 
اینستاگرامی منتصب به  اصلاحات قزوین گفت: درخصوص توهین صورت 

گرفته اقداماتی درحال انجام است و به طور یقین این موضوع پیگیری خواهد شد وهیچ کس حق ندارد به خود اجازه 
دهد که به مقدسات و اعتقادات مردم توهین کند و خود را مصون از قانون بداند و در حیطه کاری قوه قضاییه هیچ کس 

مصونیت ندارد و همه باید در برابر قانون پاسخگو باشند ودر برابر قانون همه برابر هستند 

چهره های هفته

حرکت لاک پشتی
پروژه انتقال آب شرب سد طالقان 

به قزوین

س��الهای سال از عمر برخی پروژه های بزرگ در 
سطح استان قزوین می گذرد برخی از این پروژه 
ها در دولت تدبیر و امید با پیشرفت خوبی همراه 
بوده اند ولی بعضی از پروژهای بزرگ با س��رعت 
کمتری و حرکتی به اصطلاح لاک پشتی در حال 
اجرا می باش��ند و پروژه  بزرگ ملی مانند جاده 
قزوین-الموت وکلاچای که از دولت قبل ش��روع 
شده بود وپیشرفت خوبی هم داشت با بی تدبیری 
و س��نگ اندازی محیط زیست وعدم پیگیری به 
موقع نمایندگان ومسئولان استان قزوین متوقف 

شده وکسی هم پاسخگوی آن نیست.
اخیرا مهندس زاهدی اس��تاندار قزوین دربازدید 
ازکارگاه خ��ط انتقال آب از س��د طالقان به خبر 
گزاری ایرنا گفته است ، طرح انتقال آب شرب سد 
طالقان به استان قزوین پنج ونیم درصد پیشرفت 
داشته است وی درادامه نیز افزوده است که انتقال 
آب ش��رب ازسد طالقان مهمترین پروژه عمرانی 
استان قزوین و از پروژه های مصوب سفر ریاست 
جمهوری به قزوین می باش��د که دکتر روحانی 
ریاست محترم جمهوری  درسفراستانی به قزوین 
درسوم اردیبهشت ۹۶ وعده اجرایی این پروژه را 

دراجتماع مردم قزوین  داد .
طرح انتقال آب ش��رب س��د طالقان  پیشترنیز 
توسط نمایندگان سابق قزوین درمجلس شورای 
اسلامی داده شده بود ومجوز های آن  نیزگرفته 

شده بود .
وتقریبا حدود  یک  س��ال  و نیم از س��فر دکتر 
روحان��ی به قزوین می گذرد و م��ردم قزوین  با 
توجه به مش��کل کم آبی آن  بی صبرانه منتظر 
تحق��ق این وعده رییس جمهورهس��تند و حال 
سئوال ازمسئولین این است که آیا روند کند)پنج 
نیم درصد(  اجرای این پروژه مهم وحیاتی که از 
مصوبات سفر رییس دولت نیزهست جای نگرانی 

ندارد؟!
آی��ا اصلاح طلبان و حامی��ان دولت ونمایندگان 
استان واستاندارقزوین، پاسخگوی پیشرفت کند 

این پروژه بزرگ وحیاتی هستند؟!
5سال نیم ازعمردولت تدبیر و امید گذشته و فقط 
دو سال ونیم فرصت  دارید اگر دیر بجنبید مردم 

بساط شماها را برای همیشه جمع خواهندکرد.

حضرتی ها مدیرکل فعلی میراث فرهنگی وگردش��گری اس��تان درتاریخ 13مرداد 
13۹3جایگزین مدیرکل قبلی اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی وگردشگری استان 

قزوین شد .
حضرت��ی ها درس��ال ۹4 درصحن ش��ورای شهردرس��خنانی گفت : ت��لاش براي 
آباداني ش��هرازتکالیف شرعي ما مسئولان اس��ت وآماده هر گونه همکاري با شوراي 

شهروشهرداري براي آباداني قزوین ورساندن آن به نقطه مطلوب هستم.
حضرتي ها با تأکید براینکه بدون تردید آینده شهر با درکنارهم قرارگرفتن ما مسئولان 
رقم مي خورد، گفت: تقابل ها موجب فرسایش مي شود وبنابراین باید به سمت تقویت 

همدلي ها پیش برویم واین باورماست که باید درکنار یکدیگر باشیم.
وي گفت: ما نیازمند نگاه علمي و به دورازعواطف واحساس��ات هس��تیم وبراي هر 
اقدام عملي مدیرکل میراث فرهنگي نه به عنوان یک شهروند و بلکه در کنار شورا و 

شهرداري است.
اما سخنان حضرتی ها به یک باره تغیر پیداکرد،اوبه یک باره درزمان مدیریت مهندس 
نصرتی درشهرداری قزوین تبدیل به مخالف درجه یک اجرایی پروژه خیابان شهید 
انصاری شرقی وپارکینگ طبقاتی که قراربود درمجاورت سرای سعدالسلطنه ساخته 

شود شد. 
حضرتی ها شاید بنا به تکلیف ذاتی که اداره تحت مدیریت او برعهده او گذاشته است 
مخالفت خود را اعلام کرد اما نظرات ش��ورای شهرقزوین درست برخلاف نظراوست 

وبرخی اعضای شورای شهرمخالفت او را مخالفت نظری وسلیقه ای می دانند . 
پارکینگ سعدالسلطنه براساس یک نظروسلیقه متوقف شده است �

حاج فرج الله فصیحی رامندی اولین نفری بود که درگفتگوباهفته نامه نسیم قزوین 
ازکارش��کنی ومخالفت های س��ازمان میراث فرهنگی گلایه کرد وگفت: پارکینگ 
سعدالس��لطنه براساس یک نظروسلیقه متوقف شده است ویک دستگاهی با آوردن 
برخی افرادوتشکیل زنجیره انس��انی بدورمحل این پروژه وایجاد جو رسانه ای مانع 

اجرای آن شد 
یا درموضوع تبدیل 21هکتاراز باغات سنتی غرب قزوین به پارک 15 هکتاری مانند 
پارک ملا خلیلا که برخی با جو سازی وشعارحفظ باغات سنتی، استاندار سابق را وادار 
کردند تا بر اساس ادعای واهی وغیرقانونی جلوی اجرای پروژه 21 هکتاری را بگیرد.

دولتخان�ه صفوی قزوی�ن تبدیل به بازار روز ش�ده اس�ت/  حضرتی با  �
شعارهاي پوپولیستي وعوامفریبانه سعي درتخریب مدیریت شهري دارد

مهدی عبدالرزاقی، نایب رییس شورای اسلامي شهر قزوین درصحن علني شورا گفت 
: مدیرکل سازمان میراث فرهنگي قزوین با شعارهاي پوپولیستي وعوامفریبانه سعي 

درتخریب مجموعه مدیریت شهري دارد.
عبدالرزاقي ضمن ابراز تاسف ازتخریب برخي بناهاي تاریخي ثبت شده قزوین از جمله 
گراندهتل یادآور ش��د: دولتخانه صفوی قزوین به عنوان یکي از آثار تاریخي نفیس 

شهربه بازارروز تبدیل شده و وضعیت نامناسبي دارد.
این مقام مسئول خاطرنشان کرد: اداره کل میراث فرهنگي دراین مجموعه ارزشمند 

اقدام به ساخت و ساز غیرقانوني کرده است.
نامه محرمانه استاندار به رییس سازمان میراث فرهنگی کشور  �

  عبدالرزاقی افزود : اس��تاندارمحترم موضوع را مورد بررس��ي قرارداده وطي نامه اي 
محرمانه موضوع را به اطلاع رییس سازمان میراث فرهنگي کشوررسانده است.

نایب رییس شوراي اسلامي  شهر قزوین خطاب به رییس  سازمان میراث فرهنگي 
کشور گفت: آقاي مونسان! کجائید که دردولتخانه صفوی قزوین ساخت وسازغیرقانوني 

کرده و کاسبي راه انداخته اند!.
عبدالرزاقي ادامه داد: وضعیت ایجاد شده درمحله بلاغي و احداث پل امام رضا )ع( هم  

ناشي ازتصمیمات این افراد بوده است.
اگراعضاي شورا شهردلالي زمین مي کنند دادستان برخورد کند �

این عضو شوراي اسلامي ش��هر قزوین افزود:برخی افراد به مدیران شهري واعضاي 
شوراي اسلامي شهرقزوین که با راي 1۶0هزار نفر از شهروندان  که در نوع خود بي 

نظیراست ، وارد پارلمان محلي شده اند تهمت و افترا مي زنند.
عبدالرزاقي تصریح کرد: از دادس��تان محترم تقاضا مي کنم ب��ا  افرادي که اعضاي  
شوراي شهرومدیران را مورد تهمت قرارداده اند، برخورد نمایند وازسوي دیگراگرواقعا 
اعضاي شورا شهردلالي زمین مي کنند و تصمیمات مدیریت شهري در بنگاههاي 

معاملات املاک گرفته مي شود نیز برخورد کنند.
وي خطاب به مدیرکل میراث فرهنگي قزوین گفت: نام افرادي که تخلف کرده اند را 
اعلام کنید، چراکه ما با هیچ فردي عهد اخوت نبسته ایم و با هر کسي که تخلف و 

زمین خواري مي کند باید برخورد شود. 
کمیسیون ماده100 به تخریب ساخت وسازهای انجام شده رای داده است  �

سید منیره قوامی سخنگوی شورای شهر نیزاعلام کرد: ساخت وسازهایی که با عنوان 
بازارچه صنایع دستی دردولتخانه صفوی صورت گرفته هیچ پروانه ای از شهرداری اخذ 
نکرده، این درحالی است که حتی تعمیر ومرمت آثاروبه عبارتی گذاشتن آجربرآجرهم 

منوط به داشتن پروانه ازطرف شهرداری است.
عضو شورای شهر قزوین می گوید: این کارازاداره میراث فرهنگی که وظیفه ذاتی اش 
حفظ و مرمت بناهای تاریخی است بعید بود، این نهاد درمراحل ساخت و ساز نسبت 
به شهرداری و پلیس ساختمان که به منظور منع ساخت و ساز به محل مراجعه کرده، 

بی توجه بود و حتی آن ها را به داخل بنا راه نداده است. 

وی ابراز می کند: پرونده ساخت و ساز در دولتخانه صفوی به کمیسیون ماده 100که 
از یک قاضی به عنوان نماینده قوه قضائیه، یک نماینده از استانداری و شورای شهر 

تشکیل می شود، ارجاع شده است. 
قوامی درباره رای کمیسیون ماده100 اذعان می کند: این کمیسیون به تخریب ساخت 
وسازهای انجام شده رای داده وهم اکنون این رای در مرحله تجدیدنظر قرار دارد که 
به طور قطع در این مرحله نیز حکم تخریب بازارچه در کنار یک میراث فرهنگی و 

تاریخی ارزشمند صادر خواهد شد. 
ماجرای س�اخت و ساز در دولتخانه صفوی دروغ است/ آقایان به خاطر  �

ناکامی در پروژه ها گروکشی می کنند
حضرتی ها درگفتگو با شاخص نطق عبدالرزاقی را بی پاسخ نگذاشت وگفت: یکی از 

وظایف ذاتی سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی وگردشگری آموزش، حمایت و 
ترویج صنایع دستی است.

وی افزود: درابلاغی که آقای مونسان رئیس سازمان برای حکم ابقای بنده صادر کرد، 
ایجاد و توسعه بازارچه های صنایع دستی را مورد تاکید قرار دادند.

مدیرکل میراث فرهنگی اس��تان قزوین درادامه گفت: حداقل در 15 س��ال گذشته 
دولتخانه صفوی در مناس��بت های موضوعی بخصوص نوروز و هفته قزوین ش��اهد 

برگزاری نمایشگاه ها و بازارچه های صنایع دستی بوده است.
یک سانت ملات هم دربازارچه به کار نرفته است �

وی تش��ریح کرد: با توجه به نامگذاری امس��ال به عنوان »حمایت ازکالای ایرانی« 
پیش��نهاد کردیم که بخشی اززمین چمن س��ابق فوتبال تختی که درقبال دریافت 
زمین معوض و پول به میراث فرهنگی قزوین واگذار شده را به بازارچه موقت صنایع 

دستی تبدیل کنیم.
مدیرکل میراث فرهنگی اس��تان قزوین توضیح داد: قس��مت شرقی این زمین که 
بدون اس��تفاده بود را به عن��وان یک بازارچه موقت صنایع دس��تی آماده کردیم تا 
زمانی که آزادسازی دولتخانه صفوی به طور کامل صورت گیرد و بتوانیم کاوش های 

باستان شناسی را انجام دهیم.
حضرتی ها ادامه داد: طراحی، اجرا و س��رمایه گذاری این بازارچه به بخش خصوصی 

واگذارشد وضوابطی را مشخص کردیم که به طور دقیق رعایت شده است.
این مس��ئول بیان کرد: یکی ازضوابط این بود که از س��ازه های نمایشگاهی سبک و 
پرتابلی استفاده شود که هیچ گونه ساخت و سازی در داخل مجموعه صورت نگیرد.

وی اظهار کرد: حتی برای مس��یر پیاده راهی ک��ه باید افراد طی کنند آجرفرش به 
صورت خشکه چین انجام گرفت و یک سانت ملات به کار نرفت.

ناکامی آقایان در پروژه های پل طبقاتی ومحله بلاغی س�بب گروکشی  �
شده است

حضرتی هااظهارداشت : این بازارچه از قبل هم دایر بود پس چرا این مسئله را بعد 
از مصوبه ش��ورای عالی معماری و شهرس��ازی درب��اره ممنوعیت ادامه پل طبقاتی 
درباغس��تان وممنوعیت بارگذاری ترافیکی درمحله بلاغی ابلاغ کردند؟ این نش��ان 
می دهد اصلا مسئله بازارچه و دولتخانه صفوی نیست بلکه چون دو پروژه مهم آقایان 
متوقف شده است می خواهند به یک نحوی این مسئله را تحت الشعاع قرار دهند و به 

یک گروکشی تبدیل کنند.
وی بیان کرد: این کار نه با مبانی اخلاقی و مدیریتی سازگار است و نه با سیاست های 
کلان نظام، اکنون در ش��رایطی که تامین اش��تغال یکی از دغدغه های عمده همه 
مسئولین کشور است درمجموعه دولتخانه حدود ۷0نفر تولیدکننده صنایع دستی 

مشغول به کار شدند.
به کمیسیون ماده100 دعوت نشده ایم �

حضرتی ها درخصوص رای کمیس��یون ماده 100 برای تخریب بازارچه که از سوی 
سخنگوی شورای شهر قزوین اعلام شده است، گفت: برای تشکیل این کمیسیون، 

مالک را هم دعوت می کنند اما تا به حال ازما هیچ دعوتی نشده است.
تولیدکنندکان بازارچه دولتخانه گفته اند تحصن می کنند!! �

مدیرکل میراث فرهنگی استان قزوین درباره تذکر شهرداری و نامه ابلاغی از سوی 
اس��تانداری گفت: هیچ تذکری به میراث فرهنگی داده نش��ده اس��ت و من تکذیب 

می کنم چون ما هیچ نوع نامه ای را دریافت نکردیم.
حضرتی ها اذعان داشت: من با آقای فرخزاد معاون عمرانی استانداری صحبت کردم 
وروند را توضیح دادم وگفتم که دامن زدن به این مسئله به زیان مجموعه استان است 
وتبعات بیکار ش��دن ۷0 نفر را باید کسانی که به این مسئله دامن می زنندبپردازند، 
چراکه ما شنیدیم این ۷0 نفر گفته اند اگربازارچه تعطیل شود درمقابل مجلس ووزارت 

کشورتحصن خواهیم کرد.
***

دراین جدل های بی فایده بدنبال پیدا کردن مقصرنیس��تیم زیرا این شهراز مدیران 
سیاسی کم زخم نخورده است! اما مردم از استاندارقزوین که باید فصل الخطاب باشد 
توقع دارند که پا درمیانی کند و برای توسعه ورونق صنعت گردشگری وحل بحران 
ترافیک درمناطق مرکزی شهرو اجرایی پروژه شهید انصاری طرفین دعوا را بر روی 
یک میز بنشاند وبه این دعواهای بیهوده پایان دهد و اگر هم افرادی از اعضای شورای 
ش��هر و یا مدیردس��تگاه اجرایی مقصراست را به مردم معرفی کنند تا  فرصت های 

خدمت  بیش ازاین درآتش لجاجت نسوزد. 

درآستانه  40 سالگی انقلاب اسلامی با  برگزاری کنگره سه هزار شهید استان قزوین:

 عطرشهید وشهادت فضای دارالمومنین  قزوین را            پرکرد 
حسن رجبی 

سخن هفته

در دعوای بی فایده شورای شهر و میراث فرهنگی :

فرصت ها ی خدمت درآتش لجاجت  می سوزد

عبدالرزاقی: دولتخانه صفوی قزوین  �
تبدیل به بازار روز ش�ده است/  برخی 
با ش�عارهاي پوپولیستي و عوامفریبانه 

سعي در تخریب مدیریت شهري دارد

حضرتی ها: ماجرای ساخت و ساز  �
در دولتخان�ه صفوی دروغ اس�ت/ 
آقایان به خاط�ر ناکامی در پروژه ها 

گروکشی می کنند

چند سال است که شهر قزوین ازمنازعات و دعواهای بیهوده رنج می برد وتاخیردراجرای برخی پروژه ها مردم را کلافه کرده است وهرگاه علت تاخیر در اجرای 
پروژه ها را بررسی می کنیم متوجه می شویم  برخی پروژه ها بخاطر حفظ میراث فرهنگی وجلو گیری ازتخریب ابنیه تاریخی ومیراث فرهنگی متوقف شده اند،  
نسیم قزوین بدون هیچ پیش داوری و معرفی مقصرواقعی داستان بنا بر روشنگری واطلاع رسانی بدون جانبدارانه دارد ، درهفته های گذشته تخاصمات فی 
مابین برخی اعضای شورای شهرواداره میراث فرهنگی به مرحله حاد رسیده است که با مروربرخی سخنان ، مشخص می شود که دراین بازیهای سیاسی اصلا 
داورو یا مدیر بالا دستی وجود ندارد!  ویا اگرهم وجود دارد اصلا بحساب نمی آید ودراین دعواهای بیهوده که هر روز بر دامنه آن افزوده می شود تنها فرصت 

های خدمت است که درلجاجت برخی طرفین دعوا می سوزد.
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با حضور جمعی از مسئولان استانی و محلی؛

چند پروژه عمرانی و خدماتی شهرداری بوئین زهرا به بهره برداری رسید

ب��ه گزارش اختصاص��ی خبرنگار ما؛ با حضور حجت الاس��لام رضوانی امام 
جمعه بوئین زهرا، س��رهنگ ملک محمدی فرمانده سپاه امام حسین )ع(  
شهرستان بوئین زهرا، دکتر حسین غیاثوند شهردار، رئیس و اعضای شورای 
اسلامی ش��هر بوئین زهرا و سایر مسوولان استانی و شهرستان چند پروژه 
عمرانی و خدماتی ش��هرداری بوئین زهرا با اعتباری بالغ بر2میلیارد تومان 

به بهره برداری رسید.
حجت الاس��لام رضوانی امام جمعه بوئین زهرا در مراس��م بهره برداری از 
پروژه های خدماتی و عمرانی شهرداری بوئین زهرا ضمن قدردانی از تلاش 
های مجدانه و مجاهدانه مدیریت شهری بوئین زهرا بخصوص دکتر غیاثوند 
شهردار بوئین زهرا اظهار کرد: بنا به فرموده مقام معظم رهبری مردم ما در 
تمامی عرصه های انقلاب به درس��تی و شایستگی وظیفه و رسالت خود را 
برای نظام انجام داده اند و اینک وظیفه مس��ئولان است که شبانه روزی و 

صادقانه در جهت خدمت به مردم تلاش بی وقفه داشته باشند.
وی افزود: ش��هروندان موم��ن، ولایت مدار و انقلابی بوئین زهرا با س��وابق 

درخشان در عرصه های مختلف انقلاب شایسته بهترین خدمت هستند.
امام جمعه بوئین زهرا با تاکید بر اینکه خدمات انجام شده از سوی شهرداری 
صدقه جاری محس��وب می شود خاطرنش��ان کرد: خوشبختانه عزم و اراده 
شهردار و اعضای شورای اسلامی بوئین زهرا بر ارایه خدمت رسانی بی منت 
و پرحجم به ش��هروندان اس��توار است که بنده از تلاش های مجاهدانه این 

عزیزان نهایت تقدیر و تشکر رادارم.
حج��ت الاس��لام رضوانی امام جمعه بوئین زهرا با اش��اره به آیه41س��وره 
حجرات گفت: خداوند در این آیه می فرماید به آنان که قدرت عطا کردیم  
نماز به پا می دارند؛ لذا باید مس��ئولان که امروز امکانات، قدرت و ظرفیت 
ه��ای مادی و معنوی دراختیار دارند در جهت ترویج ارزش��ها و اقامه نماز 

استفاده کنند. 
در ادامه دکتر حس��ین غیاثوند ش��هردار بوئین زهرا ضمن خیر مقدم و با 
یادآوری برگزاری کنگره ملی س��ه هزار شهید استان قزوین اظهار کرد: اگر 
امروز ما در کمال امنیت و آرامش زندگی می کنیم و افتخار خدمت رسانی 
به مردم را پیدا کرده ایم حاصل مجاهدت و خون های پاکی است که برای 
امنیت و آرامش کشور و نظام هدیه شده است؛ لذا تمام تلاش ها و خدمات 
انجام شده در برابر عظمت ایثار شهدا و صبر و استقامت خانواده های معظم 

شهدا بسیار ناچیز است.
وی با تاکید بر اینکه روند خدمت رس��انی به شهروندان شهر بوئین زهرا با 
تمامی مشکلات و نوسانات اقتصادی و افزایش چند برابری هزینه ها با قوت 
ادامه دارد اظهار کرد: پروژه های اجرا شده درجهت توسعه زیر ساخت ها و 

خدمت بیشتر به شهروندان قدرشناس بوئین زهرا است.
غیاثوند خاطرنش��ان کرد: در مجموع پنج پروژه خدماتی و عمرانی از جمله 
پروژه بازآفرینی میدان مادر دربلوار طالقانی، بهسازی و مرمت جنوبی بلوار 

ش��هید بهش��تی از تقاطع فرمانداری به س��مت میدان امام علی)ع(، نصب 
و به��ره ب��رداری از تلویزیون ش��هری در بلوار امام خمین��ی)ره( در تقاطع 
ولیعصر)عج(، اجرای پروژه آسفالت خیابان شهید رجایی در تقاطع خیابان 
گل آرا به طرف جنوب و بازگشایی خیابان فرهنگ و تعداد دیگری از معابر 

ولیعصر غربی به بهره برداری رسید.
ش��هردار بوئین زهرا اف��زود: درمجموع جهت اجرای پنج پ��روژه عمرانی و 
خدماتی ش��هرداری بوئین زهرا نزدیک به 20 میلی��ارد ریال اعتبار هزینه 

شده است.
این مقام مسئول در خصوص نصب و بهره برداری از تلویزیون شهری بوئین 
زهرا گفت: اجرای پروژه تلویزیون ش��هری که از مصوبات بودجه سال۹۷در 
جهت توسعه خدمات شهری و ارایه بهتر اطلاع رسانی و در راستای اقتصاد 

مقاومتی بوده است.
وی تصریح کرد: با توجه به اینکه تبلیغات شهری بوئین زهرا علی رغم صرف 
هزینه های زیاد تبلیغات موثری نبود؛ راه اندازی تلویزیون شهری علاوه بر 

زیباسازی المان شهری می تواند ظرفیت خوبی را جهت  تبلیغات و اطلاع 
رس��انی در حوزه های مختلف ارزشی، فرهنگی، دینی، فرهنگی، اجتماعی، 

معرفی کالاهای ایرانی و... فراهم سازد.
غیاثوند با بیان اینکه با افزایش قیمت ها هزینه احداث و راه اندازی تلویزیون 
ش��هری بوئین زهرا از500 ریال به2 میلیارد ریال افزایش پیدا کرده اس��ت 
افزود: پیش بینی می شود که با صرفه جویی های صورت گرفته در هزینه 
اطلاع رس��انی های گذشته و از محل درآمد آگهی های تبلیغاتی در عرض 
2 سال تمامی هزینه های صرف شده برای راه اندازی  تلویزیون شهری به 

شهرداری بازگردد.
ش��هردار بوئین زهرا در خصوص بهس��ازی و مرمت باندجنوبی بلوار شهید 
بهش��تی از تقاطع فرمانداری به س��مت میدان امام علی)ع( بیان داش��ت: 
۹0درصد ترافیک این محور مربوط به رانندگان دیگر مناطق کشور است لذا 
انتظار این بود که سایر دستگاه های خدمات رسان در این حوزه با شهرداری 
همکاری و تعامل مناسبی داشته باشند که متاسفانه هیچ همکاری درسطح 
استان و شهرستان انجام نش��د و شهرداری بوئین زهرا با روحیه جهادی و 
اس��تفاده از بضاعت و ظرفیت های محدود خود این پروژه ای بزرگ را اجرا 

و به مرحله بهره برداری رساند.
غیاثوند با اعلام اینکه تاکنون 50هزار متر مربع از بلوار ش��هید بهشتی لکه 
گیری ش��ده و طول مسیر بهسازی شده 500 متر است گفت: برای اجرای 
این پ��روژه برای اولین بار از روش اجرای بتن مس��لح که دارای مقاومت و 

صرفه اقتصادی بیشتر بود استفاده شد.
در ادامه خانم مهندس زهرا رحیمی رئیس ش��ورای اس��لامی ش��هر بوئین 
زهرا از تلاش های ارزشمند مجموعه شهرداری به ویژه شهردار بوئین زهرا 

در جهت اجرای پروژه های خدماتی و عمرانی شهری تقدیر و تشکر کرد.

مهندس سید کاظم مجابی رئیس سازمان نظام 
مهندسی ساختمان استان قزوین شد

در راس��تای برگ��زاری انتخابات هیات مدیره س��ازمانهای نظام مهندس��ی 
س��اختمان اس��تانها که بصورت دوره ای و هر سه سال صورت می پذیرد با 
توجه به برگزاری انتخابات این دوره در تاریخ 12 مهر سال جاری و انتخاب 
اعضای هیئت مدیره محترم و تائید آن از س��وی هیئت اجرایی و دس��تگاه 
نظارت و صدور اعتبارنامه توس��ط وزیر محترم راه و شهرسازی و همچنین  
اعطای آن از س��وی مدیر کل محترم راه و شهرس��ازی استان  قزوین اولین 
جلس��ه هیئت مدیره درمحل سازمان با دستور کار برگزاری انتخابات هیئت 
رئیسه تشکیل و اعضای هیئت رئیسه نظام مهندسی ساختمان استان قزوین 

به شرح ذیل انتخاب گردیدند:
 1- مهندس  س��ید کاظم مجابی بعنوان - رئیس2 -مهندس عباس وثیق نیا- نایب رئیس اول3-مهندس علی ارباب 
- نایب رئیس دوم4- مهندس سید پرویز حسینی - دبیر 5- مهندس یدالله کاظمی - بعنوان خزانه دار انتخاب شدند

نماین�دگان مجل�س به جای منافع ش�خصی به 
دنبال حل مشکلات مردم باشند

آی��ت الله عابدینی نماینده ولی فقیه و امام جمعه قزوین در خطبه های نماز 
جمعه قزوین گفت: در ش��رایطی که مردم از گرانی و مشکلات اقتصادی در 
رنجند از نمایندگان انتظار داریم به جای منافع و مصالح شخصی دنبال رفع 
مش��کلات مردم باش��ند. این روزها گرانی بیداد می کند و مردم زیر فش��ار 
اقتصادی کمرش��ان خم ش��ده اما برخی نمایندگان به فک��ر خود و زندگی 

شخصی شان هستند 
وی افزود :چرا باید کاری کنید تا مردم از رای دادن به ش��ما پشیمان شوند 
در حالی که از نمایندگان مجلس انتظار می رود در دفاع از حق کوتاه نیایند 

و برای رفع گرفتاریهای مردم  اقدام کنند اگر مردم ببینند نمایندگان آنها دلسوزند و برای رفع گرانی و رونق اقتصادی 
حرکت می کنند حتی اگر نتیجه ندهد از شما راضی می شوند. مدرس الگوی عدالت و انصاف برای نمایندگان است و 

جا دارد نمایندگان این الگوی تربیت شده اهل بیت را الگوی خود قرار دهند

روزی که س��نگ بنای اس��تانداری 
قزوی��ن گذاش��ته ش��ده سیاس��ت 
زدگی نیز با آن عجین ش��ده اس��ت 
چرا کارک��ردن درقزوین همانند 2۹ 
اس��تان دیگر کش��ور نیست ؟ پاسخ 
این س��ئوال روشن اس��ت زیرا افراد 
ق��درت طلب لابی گر ک��ه درقزوین 
وجود دارند دردیگراستانها یا نیستند یا اگرهم باشند به اندازه 

قدرت طلبان استان اشتهایی سیری ناپذیر قدرت ندارند .
درهمه جایی دنیا قاعده کلی این اس��ت که اگر کسی از طرف 
مردم برای نمایندگی انتخاب نشد آن شخص نمی تواند دیگر 
قدرت درسایه تشکیل  داده وبرخی نمایندگان وافراد سیاسی 
را به سلطه بگیرد اما در استان دعوای قدرت بین افراد منتخب 

شده با افراد رفوزه شده است .
در قزوین بجز یک حزب سیاس��ی اس��تخوان داراصولگرا بقیه 
احزاب  سیاس��ی فقط کارکرد انتخابات��ی دارندوهمه امورات 

سیاسی توسط افراد قدرت طلب دنبال می شود .
یکی ازنمایندگان نیمچه اصلاح طلب اس��تان زمانی که کیک 
ق��درت در تهران بریده می ش��ود خود را چه��ره اعتدال گرا 
ونزدیک به کانونهای قدرت در تهران نزدیک به علی لاریجانی 
معرفی می کند اما دراس��تان حتی از روی اشتباه هم که شده 
نمی گذارد بجز ایل وطایفه وقوم خود کسی مناصب را بعهده 
بگیرد وهمین زیاده خواهی وانتصابات مسئله داراوسبب شده 
ک��ه برخی افراد مدعی اصلاح طلبی درمقابلش قدعلم کنند ، 
جریان قدرت طلب چون س��ابقه طولانی درلابی گری قدرت 
دارد وعل��ی رغ��م حمایت علنی از فتنه گران در س��ال 88 با 
کم��ک و حمایت  برخی نماین��دگان محتاج به رای درمناطق 

هنوزاسب قدرت خود را می تازاند. 
جنگ قدرتی که بین این افراد درجریان اس��ت بصورت پنهان 

ریشه اعتماد واعتقاد مردم به دموکراسی را می سوزاند.
بوم��ی  بودن ویا نبودن هیچگاه لازمه واصل مدیریت نیس��ت 
، بلک��ه آنچه اصل و اس��اس برای یک مدیر اس��ت توانمندی 

درکاروپاک دستی و پاسخگوبودن است .

مهندس زاهدی استاندار کهنه کارقزوین بسیار نیک می داند 
که انتصاب مدیران غیربومی بس��یار راحت اس��ت زیرا یا هیچ  
حاش��یه ای در انتص��اب ندارند یا اگرهم دارند دراس��تانی که 
دعوای حیدری و نعمتی اس��ت اصلا کسی آنها را نمی شناسد 

وبه کارنامه توجه ندارند .
انتص��اب مدیران سیاس��ی و تصمیم گیرغی��ر بومی درقزوین 
بقدری زیاد ش��ده اس��ت که مردم قزوین را نگران کرده است 
زیرا اگرای��ن روال و رویه ادامه یابد بعید نیس��ت انتصاب این 

مدیران حتی درسطح بخشداران نیز تسری یابد.
قزوی��ن مدیران کاربل��د ودلس��وزمی خواهد ن��ه تدارکاتچی 
س��تادهای انتخاباتی، قزوین مدیران توس��عه محورمی خواهد 
نه مدیران بیحال و آرام، قزوین مدیران دلس��وزمی خواهد نه 
مدیرانی که بعداز 2 ویا 3 سال هنوز نتوانند اسامی روستاهای 

گرفتاراز بی آبی را یاد بگیرند .
مردم قزوین مدیرانی که با فشارهای قدرت طلبان اصلاح طلب 
و نیمچه اصلاح طلب به بدنه مدیریتی وارد ش��د ه اند را دیده 
اند وآیا لابی گران حاضر هستند به مردم بگویند مدیران مورد 

حمایت آنها برای چه برکنار شده اند ؟!
چرا باید خسارات بی تدبیری افراد قدرت طلب را مردم متدین 

قزوینی پس بدهند ؟ 
اس��تان قزوینی که مدیرانی درطرازش��هید رجایی، سیدعلی 
اکبرابوترابی ، بابایی ها، نبوی ها،هجرتی ها را درخود داش��ته 
وکش��ورونظام به پاک دستی و کارآمدی آنها مفتخر است چرا 
باید امروز گرفتارمدیران غیر بومی حتی در پست های میانی 

باشد.
ما نگاه ملی گرایانه نداریم ودست همه مدیران توانمند وخدوم 
غیربومی اس��تان را به گرمی می فش��اریم وبرایش��ان آرزوی 
توفی��ق داریم اما برای نادیده گرفتن ت��وان مدیریتی، مدیران 
توانمند بومی نگرانیم ومردم اس��تان ازاستانداروحامیان دولت 
تدبی��رو امید ای��ن توقع را دارند که از وج��ود مدیران توانمند 
بومی غیروابس��ته به کانون های قدرت ولابی گراستفاده کنند 

ونگذارند پتانسیل های این استان به هدررود .

خبر

حجت الاسلام قدرتی مدیر کل محترم دادگستری 
قزوین درنشس��ت هم اندیشی بازرسان دربررسی 
عملکرد دس��تگاههای اجرایی برگزارش��د گفت: 
برخی ازسازمان ها بیش از 40 درصد ظرفیت خود 
نیرو جذب کرده اند که خود موجب تضییع حقوق 
عامه می ش��ود و باید سازمان بازرسی و دادستان 
درای��ن زمینه ورود کرده و برخورد قاطع داش��ته 

باشند.
متاسفانه ش��هرداری ها حیاط خلوت عده ای شده 
اس��ت، ش��هرداری قزوین ازمحل بیت المال برای 
۶00 نیروهزین��ه پرداخت می کند درحالی که به 

200 نیرونیاز دارد.
علی رغم اینکه زاهدی استاندارقزوین دستورعدم 
بکارگیری نیروهای جدید دربدنه شهرداری ها را 
صادر کرده اما تعداد زیادی نیروبا س��فارش های 

مختلف به بدنه شهرداری ها تحمیل شدند.
دربرخی ش��هرداری ها ش��اهد انباش��ت نیروها 
هس��تیم که این وضعیت حاصل تلاش عملکرد 
برخی جریانات سیاسی درادوارمختلف وصاحبان 
قدرت است که برای شهرداری هزینه وبا کمترین 
خروجی و به نوعی برای کارگران خدمات شهری 
ش��ریک درس��ت کرده اند وبرسرس��فره کوچک 
کارگران مهمان های ناخوانده وپرمدعا نشانده اند.

حضور نیروهای مازاد درشهردارها تبدیل به عرصه 
بده بستان نیروهای سیاس��ی درسطوح مختلف 
ومحل تسویه حساب وپرداخت پاداش به فعالان 
س��تاد های انتخاباتی شده است، بخشی ازهمین 
نیروها با ترفند های مختلف قراردادی، پیمانی وارد 
سیستم می شوند و پس ازاینکه حساسیتها کمتر 
شد و بذرهای آلوده این استخدام ها ریشه دوانید 
فرایند رسمی شدن این سوگلی ها با سرعت انجام 
می ش��ود که مبادا درجابجای��ی احتمالی قدرت 
سیاسی امنیت شغلی ژن های برتر آسیب ببیند. 

حتما رئیس کل دادگستری استان قزوین با توجه 
به تجربه واش��رافیتی که ب��ه موضوعات مختلف 
دارند، واقف هس��تند که بیان علنی وش��فاف این 
موض��وع امید وانتظارت جامعه را برای اصلاح این 
روند بیشترکرده است که مماشات وعقب نشینی 
ازآن علاوه بر اینکه قانون ش��کنان و متخلفان را 
جس��ورترخواهد کرد، بلکه ان��دک امید جامعه را 
ب��رای اصلاح اموراز بین  خواهد برد؛ لذا جامعه بی 
صبرانه ومش��تاقانه منتظرنتایج ملموس برخورد 
دس��تگاه های نظارتی وبازرس��ی با ای��ن موضوع 

هستند

آرامش در سایه  انتصاب مدیران غیر بومی!  

ولی اله حسین زاده  امیرعلی رضایی

سخنی با مدیر 
کل دادگستری 

درمورد نیروهای 
مازاد شهرداری 

نگاه

انتص�اب مدیران سیاس�ی و  �
تصمیم گیرغیر بومی درقزوین 
بقدری زیاد شده است که مردم 
قزوین را نگران کرده است زیرا 
اگرای�ن روال و روی�ه ادامه یابد 
بعید نیست انتصاب این مدیران 
حتی درس�طح بخش�داران نیز 

تسری یابد

م�ردم اس�تان ازاس�تاندار و  �
حامی�ان دول�ت تدبی�ر و امید 
ای�ن توقع را دارن�د که از وجود 
مدی�ران توانمن�د بوم�ی غی�ر 
وابس�ته به کانون ه�ای قدرت 
و  کنن�د  گراس�تفاده  ولاب�ی 
این  پتانس�یل ه�ای  نگذارن�د 

استان به هدررود
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جن�اب آقای مهندس ضمن معرفی خ�ود بفرمایید کارخودرا از کجا  �
شروع کرده اید  از کی بعنوان شهردار معلم کلایه انتخاب شده اید؟

با عرض س��لام وضمن تشکرازش��ما که زحمت کش��یده ای��د در این روز 
باران��ی البته دلپذیربه الموت آمدید، من کارخود درش��هرداری رااز س��ال 
۷5درشهرداری قزوین شروع کردم وتا سال 81 به عنوان کارشناس عمران 
در ش��هرداری مرکز ومنطقه ی یک قزوین حضور داش��تم ، مدتی مسُول 
دفترنمایندگی ش��هرداری قزوین درروس��تای بیدس��تان بودم ، با تصویب 
شهرداری بیدستان مدتی بعنوان معاون شهرسازی مشغول شدم با انتخاب 
آقای موس��وی بعنوان شهردارش��ریفیه برای راه اندازی واحد شهرسازی و 
عمران به آنجا  رفتم و قریب ۷سال آنجا کار کردم ازسال ۹۶ نیزبا انتخاب 
اعضای محترم  شورای اسلامی شهرمعلم کلایه بعنوان شهردار معلم کلایه 

انتخاب شدم و درخدمت مردم شریف این شهرهستم. 
 الموت  را چقدر می شناسید ازمختصات این شهر نیزبگویید ؟ �

الموت نگین قزوین است ومردم آن مردمی فهیم وبا فرهنگ هستند نسبت 
به ش��هرودیارخود تعصب خاصی دارند ودرهرکجا که باشند برای فرهنگ 

شهرودیارخود تلاش می کنند .
شهر معلم کلایه  ازسال 13۷۹به شهر تبدیل شده است وطبق طرح هادی 
روستایی مساحت آن 250 هکتارباجمعیت سر شماری 5500نفرجمعیت 
وبعدا درطرح جامع تفصیلی وسعت مساحت شهر به 140هکتارکاهش پیدا 

کرده وبه تصویب رسید . 
باتوجه به رکودی که درشهرداریها حاکم است ، شهر داری معلم کلایه رابا 

چه بودجه ای وچگونه اداره می کنید؟
بله همانطورکه اطلاع دارید مش��کلات اقتصادی گریبان گیرهمه ی ش��هر 
داریهای کشوراس��ت ازوقتی که این شهررا تحویل گرفتیم یک کارخانه ی 
اسفالت تعطیل شده داشت باکمک اعضای شورا ی شهرومدیران استانداری 
مجددا این کارخانه را راه اندازی کردیم که اکثر پروژه های آس��فالت معابر 
ش��هری را ازاین کار خانه تامین می کنیم واگرمی خواس��تیم آس��فالت را 
ازجای دیگرخریداری کنیم هرگز قادربه اجرای نهضت آس��فالت در ش��هر 
نبودیم وس��عی داریم که با فروش محصولات این کارخانه در آینده درآمد 

پایداری برای شهرداری ایجاد نماییم .
موضوع دوم: در شمال این شهر قلعه ای وجود دارد به نام میمون دژکه راه 
ارتباطی آن بس��ته است بامذاکراتی که با مالک زمین  مجاور قلعه داشتیم 
قرار شد که یک جاده ی دسترسی ایجاد شود تا بتوانیم با جذب گردشگر 

در آمد پایداری برای شهرایجاد کنیم 
ش��هر معلم کلایه  مس��تعد اس��ت که تبدیل ش��ود به یکی از قطب های 
کوهنوردی با ماش��ین آفرود ، درش��مال شرقی ش��هرمکانی را پیش بینی 
کردیم وبا درخواست از مهندس حق لطفی مدیر کل راه و شهر سازی تقاضا 
کردیم که ۷هکتاراززمین های این منطقه رااختصاص بدهیم به این رشته 
ورزش��ی تا  بعنوان پایلوت ورزش آفرود  کشور قرار بگیریم وبه دنبال ثبت 
آن نیزهس��تیم درصورت ایجاد این مجموعه ورزشی می توانیم گردشگران 
زی��ادی را جذب نماییم زیرا ورزش��کاران خود الم��وت نیز ظرفیت فعالیت 
دراین رشته ی ورزشی را دارند و دارای مدال قهرمانی کشوری نیز هستند .

 ارتباط ش�ما با اعضای شورای ش�هر چگونه است آیا همکاری لازم  �
را باشما دارند ؟

الحمدلله رابطه ی ما بااعضای شورای شهر رابطه ی حسنه ای است اعضای 
شورای شهر افراد دلسوزو پیگیری هستند وکارهای ما باهمفکری، همدلی و 
مشورت صورت می گیرد وهمه ی مصوبات شورای شهر دریک سال گذشته 
بجز یکی دو مورد که اش��کالات اداری داش��ته بقیه ی مصوبات با رغبت به 

سرانجام رسیده است. 
حکم  شهردارچهار ساله است چشم انداز شما برای شهر چند ساله  �

است ؟
 روز اول��ی که ش��هر را تحویل گرفتم با مش��اورصحبت کردی��م برنامه ی 
5س��اله و10ساله برای توسعه ی ش��هردر حال  تدوین است ومقرر شد که 
با این برنامه ها ش��هرمعلم کلایه ازمحرومیت خارج شود با شروع به کار ما 
۹0درصد معابراین ش��هریاخاکی بودند واگرهم برخی آس��فالت بود نیاز به 
باز س��ازی داش��ت که تصمیم گرفتیم با نهضت آسفالت معابر خاکی شهر 

را آسفالت کنیم 
ارتباط ش�هردار با مردم چگونه اس�ت آیا از مشاورت نخبگان شهر  �

استفاده می کنید؟
در شهرداریها روزهای سه شنبه  ملاقات عمومی است .اما ما دراینجا همه 
روزه ملاق��ات عموم��ی داریم ، درپروژه های عمرانی از نظرات ش��هروندان 
استفاده می کنیم وگاهی نظرات آنها با توجه به تجربه زندگی در شهر بسیار 
مفید است وبنده بارها گفته ام کسانی که بخواهند دست شهرداری را برای 

توسعه شهر بگیرند دستشان را می بوسم.
 ش��هر معلم کلایه بعنوان ش��هر شناخته شده است ، اما بافت آن روستایی 
است و مشاغل مزاحم وصنعتی توامان در شهر وجود دارد برای رفع آن چه 

اقدامی داشتته اید ؟ 
درسال ۷۹ شهرداری معلم کلایه ازتجمیع بافت 4 روستا تشکیل شده بود 

ودرحال حاضرنیزبافت وشکل سنتی خود راحفظ کرده است .
در ح��ال حاضر 1500راس دام به صورت دام داری س��نتی وجود دارد که 
دردرون ش��هرو در اطراف منازل نگهداری می شود با مکاتباتی که با جهاد 
کشاورزی داشته ایم زمینی برای تجمیع دام داریهای سنتی درنظر گرفته 
ای��م اگر همکاری صورت گیرد در آینده می خواهیم دامداریها را به بیرون 
شهرمنتقل کنیم این زمین توسط خود اهالی و دامداران تامین شده است . 

 ضمنا برخی مش��اغل صنعتی مانند جوش��کاری ،نجاری و... با ایجاد پست 
برق در شهرک صنعتی مستقر خواهند شد طرح تفصیلی شهر برای خروج 

مشاغل مزاحم هزینه های زیادی دارد که به تدریج باید صورت گیرد .
خیاب�ان اصل�ی معلم کلایه در برخی فصول س�ال پر ت�ردد ودارای  �

ترافیک است برای رفع ترافیک چه اقدامی کرده یا خواهید داشت ؟
از ابتدای ش��هرتا انتهای ش��هر حدودا 2۶00مترطول دارد که رودخانه ی 
کیان رود این مسیر را به دو بخش تقسیم کرده است و وجود این رود خانه 
هم می تواند مزیت باش��د و هم تهدید،  زیرا دیوار چینی درکنار رودخانه 
صورت نگرفته اس��ت که تهدیدی برای ش��هر اس��ت مابا ایجاد یک پل با 
عرض 10 متر بر روی همین رودخانه وایجاد کنارگذر به دنبال حل مشکل 
خواهیم بود که در اینجا جا دارد که از دوس��ت عزیزجناب آقای مهدیخانی 
مدیرکل محترم حوادث اس��تانداری تشکرکنم که اعتباربرای اجرای پروژه 

فوق در نظر گرفته اند.
ش�هروندان از وجود سگ های ولگرد و ش�غال و روباه شاکی بودند  �

برای از بین بردن این حیوانات چه اقدامی خواهید داشت؟
برای جمع آوری س��گ های ولگرد یک دوره زنده گیری داش��ته ایم اما باز 
زیاد ش��ده اند برخی افراد ازجاهای دیگری می آورند ودرشهررها می کنند 
اما باز باید جمع آوری ش��وند اما درباره ی حیوانات وحش��ی با کارشناسان 
محیط زیس��ت جلسه ای داشته ایم که راهکار هایی را ارایه دادند که امید 

واریم این مشکل هم رفع شود.
عمده ی مشکلات شهر معلم کلایه  را چه میدانید؟ �

عمده ی مش��کلات ما در ش��هرداری های کوچک نبودوکمبوداعتباراست 
وس��هم ارزش افزوده ی م��ا رانصف کرده اند که حتی پاس��خ گوی حقوق 

پرسنل نیست.
ما با راه اندازی کار خانه ی آس��فالت و اس��تفاده از تولیدات آن توانس��تیم 
برخی اززیر س��ازی وآس��فالت معابر را انجام دهیم بعنوان مثال در گذشته 
اگر 100تن قیر می دادیم  ۶50تن آس��فالت به ماتحویل می دادنداما الان 
با 100تن قیر 1۹00تن آسفالت تولید می کنیم که باعث اجرای پروژه ها 

شده است .
آیا شهرداری معلم کلایه هم جزء شهرداری های بدهکار بود ؟ �

ما زمانی که ش��هرداری را تحویل گرفتیم مش��کل اصلی ما این بود که کار 
خانه ی آسفالت را به سازمان همیاری اجاره داده بودند که پس از گذشت 
چندین سال شهرداری را بدهکار کرده بوده که با طرح شکایت به معاونت 
عمرانی اس��تانداری جناب مهندس فرخ زاد که جا دارد از کمک های زیاد 
ایشان به این شهر داری کمال تشکر را داشته باشیم مقررگردید با گرفتن 
کارشناس��ان رس��می مالی موضوع در حال پیگیری است وامید واریم این 

پرونده هم به نفع شهرداری به سرانجام برسد زیرا هم کارخانه را اجاره کرده 
بودند وقاعدتا نباید شهرداری رابدهکار می کردند.

در شهرداری معلم کلایه چه خدمات عمرانی و ورزشی در مدت یک  �
سال صورت گرفته است؟

اجرای بلوار اصلی شهر به طول ۷50 متردردولاین انجام شده است 
جدول گذاری کامل بلوار اصلی 3000 متر صورت گرفته است.

زیرسازی و جدول گذاری  و آسفالت کوچه ی دفترامام جمعه محترم.
زیر سازی و آسفالت جاده گلزارشهدای معلم کلایه

زیر سازی و آسفالت خیابان پاشا کلایه 
زیر سازی و آسفالت کوچه شهید رضا رجبی اناده و معابرفرعی آن 

زیر سازی و آسفالت ورودی محله اناده پشت اداره برق 
زیر سازی و جدول گذاری وآسفالت کوچه ضلع غربی مسجد اسطلبر

زیرسازی و آسفالت خیابان اصلی معلم کلایه به پست گازو جنب مسجد 
زیر سازی و جدول گذاری خیابان شمس کلایه  

حسابرس��ی شهرداری وشورای ش��هر معلم کلایه که از سال ۹1 هیچ گونه 
حسابرسی نشده بود  که توسط حسابرس رسمی انجام شده است.

 ساخت تابلوی ورودی شهر.
اجرای 1۷00متر کف س��ازی پارک شهدا معلم کلایه که از چند سال قبل 

شروع شده بود.
میزبان دو تن از ش��هدای گمنام بودیم وطرح المان ش��هدا با تصویب بنیاد 
حفظ آثار در مرحله برآورد و گرفتن مجوزاز دفتر فنی استانداری هستیم .

اح��داث پل کیان رود با عرض 10 مترو ارتفاع 4متر که یکی از پروژه های 
مهم شهرداری معلم کلایه است و در مرحله اجراء می باشد که به امید خدا 

در سال ۹8 به بهره برداری خواهد رسید.
در جذب عوارض چه اقدامی کرده اید؟  �

ما در بحث عوارض بصورت نقدی ، اقساطی ، همراه با تخفیف مجوزخوش 
حس��ابی ، هرگونه که مردم راحت بودند عمل کردیم و نگذاتش��تیم کسی 

ازشهرداری ناراضی برود.
یکی از مشکلات مردم نداشتن جایگاه سی ان جی است با آمدن گاز  �

به منطقه آیا شهرداری نمی خواهید در این شهر جایگاه بزند؟
ما از بدو ورود برای ایجاد جایگاه سی ان جی بدنبال گرفتن تسهیلات بانکی  
برای س��اخت آن بودیم و مقدمات کار را انجام داده ایم زمین ش��هرداری 
1500 متر می باشد که جوابگوی ساخت جایگاه می باشد که با احداث آن 

درآمد پایداربرای شهرداری ایجاد خواهد شد .  
برای رفع مشکل پست برق چه اقدامی صورت گرفته است؟ �

با پیگیریهای مسئولین شهرایجاد پست برق درمراحل نهایی است امیدواریم 

با رفع مش��کل برق برخی از مش��اغل مزاحم که درش��هرک صنعتی زمین 
گرفته اند از شهر خارج شوند.

اکثر زمینهای این منطقه بصورت باغ اس�ت برای توس�عه ساخت و  �
ساز در این شهر چه اقدامی صورت گرفته  است؟ 

اکث��ر من��ازل و خانه ها در این ش��هر بصورت باغ ویلا اس��ت با متراژ 500 
تا ۷00متراگر افرادی متقاضی س��اخت باش��ند با معرفی  به سازمان جهاد 
کش��اورزی و مدیریت امور اراضی با رعایت قانون می توانند مجوزس��اخت  
بصورت باغ ویلا نیزداشته باشند وحداکثرمقداراعیان 10 درصد کل عرصه 

برای ساخت با مجوز قانونی امکان پذیر می باشد.
ب��رای جذب س��رمایه گذار در طرح های عمرانی و گردش��گری آیا اقدامی 

صورت گرفته است ؟
برای س��رمایه گذاری در قلعه میمون دژدو نفر با ما مذاکراتی داشته اند اما 

ما بنا داریم با بازگشایی راه ارتباطی به قلعه ، برای توسعه گردشگری پس 
از ایجاد راه دسترسی بدنبال سرمایه گذاری وجذب گردشگر می باشیم .

برای بهره گیری از ظرفیت و پتانسیل نخبگان این شهر چه اقدامی  �
صورت گرفته است ؟

بنا داریم ازوجودافراد نخبه وفرهنگی ش��هر که درادارات ونهادهاهستند با 
برگزاری جلسات مختلف ازراهنمایی ها ومشاورت های آنها برای بهتر اداره 

شدن شهرکمک ویاری بگیریم و مقدمات کارتقریبا فراهم شده است .
ارتباط شهردار با مسئولان و نمایندگان مجلس چگونه است ؟ �

الحمدلله ارتباط با همه مس��ئولین خوب است وازاستاندارمحترم و معاونت 
عمرانی ونمایندگان مجلس تقدیرو تشکر داریم تمامی این عزیزان همگی 
داش��ته اند خصوصا حوزه معاونت عمران��ی جناب آقای مهندس فرخ زاد و 
مهن��دس زاهد پور و آقای مهندس پیر مرادی و س��ایر کارشناس��ان حوزه 

عمرانی استانداری یاورو کمک ما بودند تشکر می کنیم .
حرف پایانی اگر دارید بفرمایید ؟ �

مش��کل اصلی ما نبود اعتبارلازم برای اداره شهراست وبا توجه به جمعیت 
کم این شهرس��هم مالیات برارزش افزده شهرداری خیلی کم است و کفاف 
نیمی از حقوق پرس��نل را هم نمی دهد وش��هرداریهای مانند معلم کلایه 
و ش��هرهای کوچک را باید ویژه ترببینند وازمردم واعضای ش��ورای ش��هر 
که تمام وقت درجهت خدمت به مردم تلاش می کنند تقدیروتش��کردارم 
جمعیت شهرمتغیر است در فصل بهار و تابستان جمعیت اصلی شهربیش از 
سه برابرجمعیت سرشماری می رسد که این جمعیت نیاز به خدمات رسانی 

دارد که توسط شهرداری بنحوه مطلبوب انجام می شود.  

گزارش عملکـرد یکسـاله شـهرداری و شـورای اسـلامی شـهر معلم کلایه
مهندس فدایی فرشهردار معلم کلایه :

شهرمعلم کلایه استعداد تبدیل شدن به پایلوت کشوری ورزش آفرود را دارد
کسانی که برای توسعه شهر دست شهرداری را بگیرند دستشان را می بوسیم 

مهندس جهانبخش فدایی فر، ش�هردار معلم کلایه کسی است که کار خود را در شهرداری قزوین شروع  �
کرده و مدت 6 س�ال کارش�ناس شهرسازی در ش�هرداری مرکز و منطقه یک مش�غول کار بوده و با افتتاح 
دفتر نمایندگی ش�هرداری قزوین درروس�تای بیدس�تان به آنجا نقل مکان کرده اس�ت او مدتی مس�ئول 
دفتر نمایندگی بود با تاس�یس شهرداری بیدس�تان در سال 81 به آن شهرداری منتقل و با مسئولیت واحد 
شهرسازی تا سال 1387مشغول به فعالیت بوده است و با تاسیس شهرداری شریفیه در سال 1387به جهت 
راه اندازی واحدهای فنی شهرسازی و عمرانی وبا پست سازمانی کارشناس مسئول واحد فنی شهرسازی و 

عمرانی بعنوان نیروی رسمی  شهرداری مشغول بکارگردید. ایشان مدت یک سال است که بعنوان شهردار 
معلم کلایه انتخاب شده است او هرچند الموتی نیست اما الموت را بسیار دوست دارد واو می گوید من الموت 
را بخاطر فامیلی سببی خوب می شناسم دریک روز بارانی ودلپذبرکه مه شدیدی همسفرما بود با پراید مدیر 
مس�ئول خود رابه شهرمعلم کلایه رساندیم.روزسه ش�نبه است ملاقات عمومی شهرداربرقراراست ، جلسه 
شوراها با کارشناسان محیط زیست هم در برنامه های اوست اما شهردارخندان است وپرکاری هرگز او را بی 

طاقت نمی کند با روی گشاده ما را پذیرفت وبا اوبه گفتگونشستیم.

چکیده گفتگو: �
الموت نگین درخشان قزوین و مردم با فرهنگ و ریشه داری دارد 

باکمک اعضای شورا ی شهرومدیران استانداری کارخانه آسفالت تعطیل شده را مجددا راه اندازی کردیم تا با فروش محصولات آن درآمد پایداری 
برای شهرایجاد کنیم .

با اجرای پل بر روی رودخانه کیان رود راه ارتباطی جدیدی برای شهر ایجاد خواهد شد. 
سعی داریم بااحداث جاده ی دسترسی به قلعه میمون دژشمس کلایه و جذب گردشگردرآمد پایداری برای شهرایجاد کنیم .

شهرمعلم کلایه استعداد تبدیل شدن به پایلوت ورزشی آفرود را دارد درشمال شرقی شهرمکانی را نیزبرای این رشته ورزشی پیش بینی کرده ایم 
ودرمراحل گرفتن مجوزهستیم .

بنده بارها گفته ام کسانی که بخواهند دست شهردار را برای توسعه شهر بگیرند، دستشان را می بوسیم
عمده ی مشکلات ما کمبوداعتباراست وسهم ارزش افزوده ی ما نصف شده که حتی پاسخ گوی حقوق پرسنل نیست

اجرای بلوار اصلی شهر به طول ۷50 متردردولاین واحداث پل کیان رود با عرض 10 متر از پروژه های مهم شهرداری معلم کلایه است
شروع نهضت آسفالت در فاز یک و زیر سازی وآسفالت بیش از 3000متر مربع از معابر اصلی و فرعی شهر.

ایجاد فضای مناسب و امن در چهار شنبه آخر سال به جهت احساس امنیت خانواده ها  
ایجاد فضای ش��اد و مفرح و تعامل با جوانان همچنین ایجاد تیم های ورزش��ی و برپای مس��ابقات متنوع ورزشی از جمله عملکرد شهردارو شورای 

اسلامی از زمان تصدی بنده بعنوان شهرداربوده است.

احمد درگاهی مسئول روابط عمومی شهرداری معلم کلایه

روابط عمومی ها:  چشم، گوش 
وزبان محل کار خود هستند

درگاهی مسئول روابط عمومی شهرداری معلم کلایه در گفتگو با خبرنگار 
هفته نامه نسیم قزوین درپاسخ به اطلاع رسانی عملکرد شهرداری گفت : 
روابط عمومی یعنی خوب میش��نود،  با وضوح میبینند و با صداقت کلام و 

گفتار نیکو عملکرد مسئولین را به سمع و نظر مردم میرسانند.
درگاه��ی درادامه افزود  کارروابط عمومی فقط به نصب بنرهای مناس��بتی 

نیست.
عملکرد روابط عمومی شهرداری معلم کلایه �

1-  پخش عملکرد شهرداری از شبکه استانی مرکز قزوین دربهترین ساعات 
به میزان 500دقیقه

2- تعامل بین مسئولین شهر وحتی بخش به مناسبت های مختلف و نشست 
صمیمی درعین حال حل و فصل بسیاری از مشکلات اداری دراین نشست ها

3- ایج��اد س��ایت اختصاص��ی ش��هرداری ب��ا رویک��رد ارائه مش��کلات از 
شهروندان، پیگیری و به ثمر رساندن آن درحد توان با مسئولین

4- ایج��اد کانال اختصاصی درفضای مجازی جهت ارائه خدمات گویش��ی و 
تصویری مسئولین برای شهروندان

5-  پیگیری ایجاد شورای روابط عمومی در بین ادارات  شهر معلم کلایه 

اعضای محترم شورای اسلامی شهر معلم کلایه
عباس کیا یی | سید مفتاح حسینی صدیقی | ضرغام قاسمی | جهانبخش فدایی فر) شهردار( | رقیه شنگل نیا | محمد علی عسگری
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  جناب آقای قاسمی چند دوره عضو شورای شهرمعلم کلایه بودید  �
وسطح ارتباط شما با شهردارو اعضای شورای شهر چگونه است ؟

بنده سه دوره توفیق عضویت درشورای شهررا داشته یک دوره عضویت ۶ساله 
ویک دوره هم 4 س��اله ودوره پنجم که جمعا 12 س��ال درخدمت مردم در 
شورای شهرهستم ودر طی این مدت تعامل خوبی با اعضای شورا ومسئولین 
اس��تانی داشته ایم و مس��ئولین  بالا دست خودش��ان اظهارمی داشتند که 

مجموعه شما یک مجموعه ی همدل ، خوب وفعال است.
شورای شهر معلم کلایه چه اهداف کلانی برای توسعه شهر دارد؟ �

شهرمعلم کلایه از نظرتوپوگرافی دارای شرایط خاصی است ویک شهر پراکنده 
وخدمات رس��انی در آن س��خت است که وظیفه شورا را سنگین ترمی کند، 
رس��الت کاری ما دردوبخش خواهد بود، یکی نظارت برکارشهرداری وتعین 
خط مشی برای شهردارو بخش دوم خدمات دهی عمومی به بخش، که تنها 

به شهرداری مربوط نمی شود
 بلکه با پیگیری مجموعه ش��ورا وهمه مسئولین بخش حاصل میشود مانند 
پیگیری آب ش��رب ش��هرویا آب کش��اورزی وزراعی برای زمینها و باغات ، 
پیگیری وایجاد پست ۶3 کیلوولت برق که هم اکنون ناحیه صنعتی الموت به 

علت نداشتن برق صنعتی نمی تواند فعالیت داشته باشد .
 برای پست ۶3 کیلوولت کارهای مقدماتی انجام شده مکان پست برق هم از 
طرف مردم اهداء شد وراه اندازی ناحیه صنعتی  نیزمیتواند برای رفع بیکاری 

جوانان تأثیر به سزایی داشته باشد و از مهاجرت آنان جلو گیری نماید
دربحث گردشگری با ایجاد خانه های بومی گردی می توان اشتغال زایی کرد.

درزمینه ی کش��اورزی، زنب��ورداری وتولید و پرورش ماهی س��عی داریم با 
حمایت و پیگیری آن ازطریق سازمان جهاد کشاورزی کاری کنیم تاجوانان 

در زمینه تولید فعالیت کنند وازمنطقه خارج نشوند.
الم�وت دربح�ث گردش�گری درجهان ش�هره اس�ت ب�رای جذب  �

گردش�گربرای بازدید از قلعه ی معروف حسن صباح و یا توسعه  قلعه 
میمون دژشمس کلایه چه اقداماتی کرده اید؟

 قلعه میمون دژدرشمالی ترین نقطه شهرمعلم کلایه واقع است واثرتاریخی 
خوبی است هم به لحاظ جاذبه ی طبیعی وهم به لحاظ سازه هایی که درزمان 
اسماعلیه ایجاد ش��ده یه مکان خوبی برای جذب گردشگرهست مسیری را 
اداره میراث فرهنگی برای دسترسی به قلعه تعیین کرده که باید راه ارتباطی 
ماش��ین رو تا نزدیکی قلعه باش��د که مورد تأیید میراث فرهنگی هم باش��د 
دراین بخش هم شورا وهم شهرداری کار را دنبال کردند وکاربه مراحل پایانی 
رسیده و به دنبال گرفتن  تاییده نهایی از مالک هستیم و این قلعه می تواند 

اثر اقتصادی خوبی برای شهر معلم کلایه داشته باشد.
شهرداری شهر معلم کلایه چه زمانی ایجاد شده است؟ �

درس��ت است که ش��هرمعلم کلایه مرکز بخش الموت بوده است این شهراز 
تجمیع چهارروس��تای معلم کلایه،شمس کلایه،اس��طلبر، اناده درسال ۷۹ 

تبدیل به شهر شد واز سال ۷۹ قوانین شهرداری دراین شهر به اجرا درآمد.
ارتباط شورا با شهردار معلم کلایه چگونه است؟ �

مهندس فدایی فرازابتدا تعامل بسیارخوبی بااعضای شورای شهر دارند ایشان 
انسانی توانمند ودربحث خدمات عمرانی ومسائل اداری مسلط به امورهستند 
وآش��نایی کامل به خدمات شهرداری نسبت به مردم دارند ودربحث تعاملی 

نیزانسان شریف و بزرگواری هستند.
عملکرد شهردارمعلم کلایه را در یک کلام چگونه توصیف می کنید  �

وچه نمره ای به آن میدهید؟
اگر ما عملکردش��هردار را به 4 قس��مت یعنی ضعیف، خوب و خیلی خوب و 

عالی تقس��یم کنیم  رتبه خیلی خوب به ایش��ان داده می شود و اگر اعتبار 
مکفی  می داشت رتبه بالاتر را اخذ می کرد. 

درآم�د پایدار ش�هرهایی مانند معلم کلایه بسیارناچیزاس�ت برای  �
درآمد پایدارچه اقداماتی صورت گرفته است؟

در ای��ن رابطه ما خیلی تلاش کردیم که بحث اش��تغال زایی را ایجاد کنیم 
،اش��تغال زایی دردرجه اول باید ازصنعت گردش��گری باشد ایجاد خانه های 
بومی گردی و ساخت سوئیت برای توریست باید از سوی مردم صورت بگیرد.

درزمینه کشاورزی به دنبال آن هستیم تا آب تخصیصی بگیریم برای زمین 
های فراوانی که شهرمعلم کلایه دارد وبه صورت دیم افتاده است. اگراین زمین 
ها مورداستفاده قراربگیرد می تواند اشتغال زیادی را برای  جوانان وشهروندان 

ایجاد کند این موضوع را پیگیری کردیم ولی هنوزبه نتیجه نرسیده ایم.
 دربحث صنعتی اگرپست برق ۶3 کیلوولت ایجاد شود اشتغال زایی ودرآمد 

زایی خوبی ایجاد خواهد شد.

 اگر وضع اقتصادی مردم خوب باشد می توانند عوارض را به موقع پرداخت 
کنند و شهرداری نیز متقابلا خدمات ارایه نمایدو ضمنا شهرداری و شورا در 
بهره برداری مجدد کارخانه آسفالت تلاش کردند تا درآمدی برای شهرداری 
ایجاد نمایندو البته با پیگیری شورا و مسئولین ، گاررسانی به شهر و منطقه 
انجام ش��ده و این موضوع می تواند در جذب گردشگر تاثیر به سزایی داشته 
باشدچون در فصل سرما خانه ها و سوئیت های گرم در اختیار مهمانان قرار 

می گیرد.
تعامل  امام جمعه ، استاندار، فرماندار، بخشدار ، نمایندگان مجلس  �

با اعضای شورا چگونه است؟
ما ازمس��ئولین محلی ازامام جمعه محترم شهرمعلم کلایه وبخشدارمحترم 
و مس��ئولین استانی و نمایندگان مجلس وهمه مسئولین مرتبط  که نهایت 
هم��کاری را داش��ته و دارند تقدیروتش��کر می کنی��م ،  نمایندگان محترم 

شهرستان قزوین جناب دکترداود محمدی و سرکارخانم مهندس زرآبادی که 
تمام  خواسته های ما را پیگیری می کنند و از مسئولین محلی واستانی هم 
هرموقع دعوت کردیم و یا خدمتشان رسیدیم با ما همکاری لازم را داشتنه 

اند و از همه آنها صمیمانه تشکر می نماییم .
از نظر فرهنگی چه اقداماتی انجام داده اید؟ �

درمسائل فرهنگی ومذهبی که مربوط به کل شهر باشد شهرداری ورود پیدا 
می کند واطلاع رسانی تبلیغی را انجام می دهد و درمناسبت ها ومراسمات 

دینی، ملی  ومذهبی شهرداری حضور فعال دارد. 
مهم ترین مشکلات شهرداری معلم کلایه چیست؟ �

نداشتن درآمد محلی  وکمی اعتبار، شهری به پراکندگی معلم کلایه و با این 
موقعیت جغرافیایی با این اعتبارات اندکی که حاصل میشود ما چه خدماتی 
را میتوانیم به مردم ارائه دهیم، حدود 1۹ سال ازشهر شدن آن می گذرد ولی 
هنوز خیلی ازمعابراین شهرآسفالت نیست و جدول ندارد  وخرابی هایی که 

گازرسانی درشهر ایجاد کرده با این اعتبارات اندک درست نمیشود.
مساحت این شهر140 هکتارپراکنده است وبا این اعتبارات نمیشود دراینجا 
خدمات شایسته ارائه  در خور شان مردم شریف ارائه داد و نیازهست مسئولین 

عزیزشهر معلم کلایه را ویژه ببینند.
به عنوان رییس ش�ورای ش�هرمعلم کلایه اگر س�خن پایانی دارید  �

بفرمایید؟
 اولا از همه همکارانم صمیمانه تشکر می کنم که نهایت همدلی برای خدمت 
به مردم را دارندو جزخدمت به مردم به هیچ چیز دیگری فکر نمی کنند ثانیا 
از مردم شریف و بزرگوار این شهر تشکر می کنم که همکاری خوبی با شورا 
و ش��هرداری دارند، ثالثا ازخدا ون��د بزرگ تقاضا مندیم توفیقی به مجموعه 
شورا عنایت بفرماید تا این خدمت گذاران بتوانیم خدمتی در خور شان این 
مردم فهیم انجام بدهیم ، رابعا از همه فرهیختگان و اندیشه مندان و بزرگان 
این شهردرهرجایی که هستند تقاضا داریم که ما را یاری کنند تا با یاری هم 
بتوانیم شهری آباد و زیبا و توسعه یافته بسازیم . خامثا این شهر بجای برسد 
که جوانان بیکار نداش��ته باش��د و خدمات رفاهی خوب و شایسته نیز ایجاد 

شده باشد. 

گزارش عملکـرد یکسـاله شـهرداری و شـورای اسـلامی شـهر معلم کلایه
ضرغام قاسمی رییس شورای شهر معلم کلایه :

مهم ترین مشکل شهرداری معلم کلایه نداشتن درآمد محلی و کمبود  اعتبار  است
مهندس فدایی فر انسانی توانمند ودربحث خدمات عمرانی و اداری مسلط به امورهستند

ضرغام قاس�می مرد سرد و گرم چش�یده  وفرهنگی شورای 
شهر معلم کلایه سالهاست که از سوی مردم شهرمورد اعتماد 
قرارمی گیرد، سابقه 12ساله اودرشورای شهروسالها ریاست 
ش�ورا ازاو مردی کار آزموده س�اخته اس�ت ، با مرد موسپید 

کرده وبا تجربه شورای شهر به گفتگو نشستیم.

چکیده گفتگو :
شهرمعلم کلایه از نظریایی دارای شرایط خاص ویک شهر پراکنده با خدمات رسانی متنوع است

دربحث گردشگری با ایجاد خانه های بومی گردی یا ازطریق فعال شدن واحدهای صنعتی بدنبال اشتغال زایی خواهیم بود
مهندس فدایی فرازابتدا تعامل خوبی بااعضای ش�ورای شهرداش�تند ایشان انس�انی توانمند ودربحث خدمات عمرانی ومسائل اداری مسلط به 

امورهستند
مهم ترین مشکل  شهرداری معلم کلایه نداشتن درآمدمحلی  وکمبوداعتباراست 

                                       برخی پروژه های مهم شهرداری معلم کلایه 

* ساخت تابلوی ورودی شهرمعلم کلایه  که درورودی شهرنصب  �
شده است  

*زیرسازی وجدول گذاری و آسفالت خیابان و معابر  شمس کلایه  �

ش�روع عملیات اجرای دیوار حائل وپل س�نگی بر روی رودخانه  �
کیان رود جهت احداث راه ارتباطی جدید شهر 

 کارخانه ی آس�فالت وکارگاه ماس�ه ش�ویی ش�هرداری، تعمیر،  �
بازسازی ، تجهیز و راه اندازی گردید

 زیر س�ازی،جدول گذاری وآسفالت  کوچه ی دفتر امام جمعه با  �
تمام معابر فرعی آن و کوچه ی  ضلع شرقی مسجد اصطلبر  

زیرسازی وآسفالت کوچه ی ش�هید رجبی محله ی اناده ومعابر  �
فرعی آن 

 بل�وار ورودی به طول 750متر وجدول گذاری به مقدار 3000متر  �
اجرا شد.

بازدید مهندس زاهدپور مدیرکل امور شهری از کارخانه آسفالت  �
شهرداری معلم کلایه

زیرسازی وآسفالت خیابان اصلی معلم کلایه تا انتهای شهر  �

 حسابرسی شهرداری وشورای اسلامی شهر معلم کلایه از سال  �
1390تا 1395 انجام نشده بود که توسط حسابرس رسمی انجام شد.

 کارخانه ی آس�فالت وکارگاه ماسه ش�ویی شهرداری که حدود  �
چهار سال خوابیده بود ، تعمیر،بازسازی ،تجهیز وراه اندازی گردید 
ودراواخر س�ال 96و97 تمام پروژه های زیر سازی وآسفالت سطح 

شهر ازکارخانه آسفالت شهرداری تامین شده است.
باتوجه به اینکه وضعیت ورودی ش�هر نامناسب ودرشأن مردم  �

ش�ریف معلم کلایه نبود بلوار ورودی به طول 750متر و کل جدول 
گذاری به مقدار 5700 متر اجرا شد.

عملیات س�اخت واجرای کف پوش محوطه ی اصلی وساختمان  �
احداثی پارک ورودی شهر که ازچند ین سال قبل شروع  شده بود، 
به مس�احت تقریبی 1650 مترمربع اجرا گردیده وبا نصب انشعاب 

گاز آماده  بهره  برداری خواهد شد.
ساخت تابلوی ورودی شهرمعلم کلایه  که درورودی شهرنصب  �

شده است  
 تهیه ی برآورد هزینه تمام پروژه های عمرانی سال 97 بر اساس  �

فهرست بها ی سال 
 اجرا ی زیرس�ازی ، جدول گذاری وآسفالت کوچه ی دفتر امام  �

جمعه محترم با تمام معابر فرعی آن
زیر سازی،جدول گذاری وآسفالت کوچه ی  ضلع شرقی مسجد  �

اسطلبر 
زیرسازی وآسفالت کنار گذرخیابان اصلی شمس کلایه  �
زیرس�ازی وجدول گ�ذاری خیابان  آیت الله خامنه ای  ش�مس  �

کلایه 
زیرسازی وآسفالت خیابان شمس کلایه تا مصلی شهر. �
زیرسازی وآسفالت خیابان مزار شهدا ی معلم کلایه  �
زیرسازی وآسفالت محوطه ی امامزاده معلم کلایه �
زیرسازی وآسفالت خیابان اصلی معلم کلایه تا انتهای شهر  �
ترمیم معابر ترانشه های اصلی شهر �
زیرس�ازی وآسفالت کوچه ی شهید رجبی محله ی اناده ومعابر  �

فرعی آن 
زیر سازی و آسفالت خیابان ورودی اناده جنب اداره برق  �
ش�روع عملیات اجرای دیوار حائل وپل سنگی بر روی رودخانه  �

کیان رود جهت احداث راه ارتباطی جدید شهر که تحول بزرگ در 
شهر بوجود خواهد آورد.

ترمیم جداول فرسوده شهر وجاهای ضروری آن �
صدور پروانه ی س�اختمانی، پاسخ اس�تعلامات وادارات ،ارسال  �

پرونده های ارباب رجوع به کمیسیونهای ماده ی 100 وماده ی 5
نظارت بر پروژه های عمرانی شهرداری  �
کل زیرسازی و آسفالت انجام شده شهر در قالب نهضت آسفالت  �

فاز یک 21 هزار متر مربع در سال عمرانی 97 انجام شده است .
با توجه به راه اندازی وتجهیز کارگاه ماس�ه ش�وی وکارخانه ی 	•

آسفالت شهرداری معلم کلایه آماده ی عقد قرارداد با بخشداری 
محترم الموت شرقی، ده یاریهای روستاهای منطقه ودیگرادارات 

ودستگاه های اجرایی جهت ارایه خدمت می باشد.

اعضای محترم شورای اسلامی شهر معلم کلایه
عباس کیا یی | سید مفتاح حسینی صدیقی | ضرغام قاسمی | جهانبخش فدایی فر) شهردار( | رقیه شنگل نیا | محمد علی عسگری
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همزمان با کنگره 3000 شهید استان قزوین با همت شهرداری بویین زهرا آئین 
رونمایی از  پروژه »المان شهدا« و »تندیس شهید مدافع حرم الیاس چگینی« 

برگزار شد
در فضای معنوی و حماسی همزمان با دومین روز از کنگره ملی 3 هزار شهید 
اس��تان قزوین و با حضور حجت الاسلام والمسلمین اسداله رضوانی امام جمعه 
بوئین زهرا، س��رهنگ ملک محمدی فرمانده س��پاه امام حسین)ع(  شهرستان 
بوئین زهرا، دکتر حسین غیاثوند ش��هردار بوئین زهرا، رییس و اعضای شورای 
اسلامی شهر بوئین زهرا، حسین ساروخانی رییس بنیاد شهید و امور ایثارگران، 
قهرمانی رییس کمیته امداد امام، سرگرد رشید تبار جانشین فرماندهی انتظامی 
شهرس��تان و جمع دیگری از مسئولان آئین رونمایی از دو پروژه المان شهدا و 

تندیس شهید مدافع حرم الیاس چگینی برگزار شد.
به گزارش خبرنگار ما، در این مراسم حجت الاسلام والمسلمین اسداله رضوانی 
امام جمعه بوئین زهرا با بیان اینکه  اجر و پاداش اقدامات ارزشی با خداوند است 
اما ما بر اس��اس وظیفه از اقدامات و فعالیت های انقلابی و ارزشی دکتر غیاثوند 
ش��هردار بوئین زهرا و اعضای شورای اسلامی شهر بوئین زهرا تقدیر می کنیم، 
اظهار کرد:  خداوند در قرآن می فرماید مثل آنان که در راه خدا انفاق می کنند 
مانند کس��ی اس��ت که یک دانه را در زمین فرو  می برد و از آن یک دانه گندم 
هفت خوشه تولید می شود و از هر خوشه صد دانه و در کل ۷00 گندم به وجود 
می آید بنابراین افرادی که جان خود را برای اس��لام، ارزش ها و دین و انقلاب 
اهداء کرده اند خداوند بهترین و پرس��ود ترین پاداش را به آنان هدیه می دهد 
چرا که خداوند می فرماید ش��هداء نزد خداوند روزی می خورند و از این معامله 

خوشحال و مسرور هستند.
وی ادامه داد: شهیدان که جانشان را به عنوان بزرگترین سرمایه زندگی تقدیم 
ارزش ها کردند شایسته بهترین قدردانی و تجلیل هستند لذا ما باید همواره نام 

و یاد شهداء را زنده نگه داریم.
امام جمعه بوئین زهرا خاطرنشان کرد: باید نام و یاد شهیدان به عنوان مجسمه 
های رشادت و ایثارگر و پرچم های نماد، عزت و اقتدار همیشه زنده و جاویدان 

بماند تا ما با تاسی از آنان مسیر دفاع از  ارزش ها و مکتب را گم نکنیم.
حجت الاس��لام و المس��لمین رضوانی تصریح کرد: شهدا س��تارگان درخشانی 
هستند که به ما نورافشانی می کنند تا  ما با استفاده و بهره گیری از انوار قدسی 

آنها مسیر درست زندگی و بندگی را پیدا کنیم .
در ادامه دکتر حسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا ضمن تقدیر از حضور گسترده 
مسئولان و با اشاره به برگزاری کنگره 3000 شهید استان قزوین اظهار داشت: 
فضای اس��تان به نام و یاد ش��هداء آذین بندی و عطرآگین ش��ده و خاطرات و 
مجاهدت  ش��هیدان و صبر و استقامت خانواده های معظم شهدا در هر کوی و 
برزن استان زنده و طنین انداز شده است لذا شهرداری بوئین زهرا تلاش دارد با 
توجه به فرموده مقام معظم رهبری که زنده نگه داش��تن نام و یاد شهداء کمتر 

از شهادت نیست وظیفه خود را در زنده نگه داشتن نام و یاد شهداء انجام دهد.
وی ادامه داد: شهرداری بوئین زهرا در راستای همراهی و مشارکت در برگزاری 
باشکوه کنگره 3000شهید استان ویژه برنامه های را در دستور کار قرارداد که از 
جمله می توان به  فضاسازی شهر با نصب بنرهای متعدد، نصب تابلو پلاک شهدا 
در کوچه های سکونت خانواده های شهدا و همراهی مادی و معنوی با برگزاری 

کنگره شهدا اشاره داشت.
 شهردار بوئین زهرا ساخت و نصب تندیس شهید الیاس چگینی و المان شهداء 
را مهم ترین برنامه های شهرداری برای همراهی در برگزاری کنگره 3000شهید 
اس��تان قزوین اعلام و خاطرنش��ان کرد: کار برای شهدا نه تنها خستگی ناپذیر 
نیس��ت و بلکه لذت بخش و افتخارآمیز است لذا ساخت و نصب تندیس شهید 
الیاس چگینی و المان شهداء با کار جهادی و با استعانت از انفاس قدسی شهدا 
در کمترین زمان ممکن و به صورت شبانه روزی احداث و به مرحله بهره برداری 

رسیده است. 
وی  با بیان اینکه بلوار ش��هید الیاس چگینی در مسیر زادگاه شهید قرار گرفته 
است افزود: المان شهید نیز در مسیر و محل رفت و آمد شهروندان بوئین زهرا 
و همشهریان و خانواده شهید چگینی قرار گرفته تا هر روز همگان با دیدن این 
تندیس به اهمیت ایثاری که ش��هدا ب��رای برقراری امنیت و آرامش ما متحمل 

شدند پی ببریم.
غیاثوند افزود: با توجه به اینکه ش��هید الیاس چگینی از مدافعین حرم هست و 
در استان و شهرستان به بزرگی و عظمت از ایثار این شهید برای دفاع از حریم 
ولایت نام برده می شود احداث این المان کمترین کاری است که ما با عشق و 

علاقه و افتخار انجام داده ایم.
این مقام مسئول گفت: کار ساخت و سامان دهی تندیس شهید چگینی 2 ماهه 
انجام ش��ده است و پس از بازپیرایی  و س��امان دهی میدان و غرس 500 اصله 

درخت تندیس شهید در محل مناسب نصب و رونمایی شد.
شهردار بویین زهرا بیان داشت:المان شهدا نیز برگرفته از گل لاله که نماد شهید 
و شهادت است و هلال هایی آن ،نشان از جبهه و جهاد و دفاع مقدس است و در 

قالب دیگر المان شهدا شبیه سروی است که مظهر استقامت و پایداری است .
وی خاطرنش��ان کرد: هرچند میزان اعتبار هزینه شده برای اجرای این طرح در 
مقابل عظمت و ارزش کار شهدا بسیار کوچک و کم ارزش است اما نفس کار که 

زنده نگه داشتن رشادت شهیدان است ارزشمند است.
وی تصریح کرد: در مجموع برای س��امان دهی ،باز پیرایی و احداث فضای سبز 
و احداث تندیس ش��هید الیاس چگینی  500میلیون ریال و برای المان ش��هدا 
نیز 500 میلیون ریال و در مجموع جهت  مشارکت در برگزاری کنگره 3 هزار 
ش��هید استان در ابعاد مختلف شهرداری بویین زهرا 150 میلیون تومان هزینه 

کرده است.

همزمان با کنگره 3000 شهید استان قزوین و به همت شهرداری بویین زهرا  صورت گرفت؛ 

رونمایی از »المان شهدا«  و »تندیس شهید مدافع حرم الیاس چگینی« 

مسابقات کش�تی آزاد نونهالان کشوردر قزوین 
پایان یافت

مسابقات کشتی آزاد نونهالان استعدادهای برتر کشور با شناخت نفرات برتر 
درقزوین به پایان رسید.

به گزارش نسیم  قزوین  این رقابت ها با حضور 31۶ کشتی گیر در ورزشگاه 
شهید بابایی قزوین برگزار شد.

در پایان این رقابت ها تیم های اس��تان مازندران، تهران و خراسان رضوی با 
کسب 1۹5 ، 1۷0 و 123 امتیاز مقام های اول تا سوم را به دست آوردند و تیم استان قزوین با کسب ۷۹ امتیاز بعد از 

فارس در مقام پنجم قرار گرفت.
در بخش انفرادی نیز محمد امین هاشمی و امیررضا الهی از استان قزوین در اوزان 5۷ و 100 کیلوگرم به 2 نشان نقره 

دست یافتند و محمدرضا داداشی در وزن 38 کیلوگرم به یک نشان برنز رسید.

ورزشکاران قزوینی 98 نشان فراملی کسب کردند
عباس علایی مقدم مدیر کل ورزش و جوانان  استان قزوین  در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا گفت : از این تعداد مدال کسب شده توسط ملی پوشان قزوینی 

51 نشان مربوط به مسابقات ورزشی بین المللی است.
وی اضافه کرد: س��هم مدال های کس��ب شده توس��ط قهرمانان ملی پوش 
قزوینی در رقابت های آس��یایی نیز 2۶ نش��ان، مسابقات جهانی 13 نشان و 

بازی های آسیایی )2018 جاکارتا( نیز هشت نشان بوده است.
این مس��ئول همچنین گفت: کس��ب نشان های فراملی توس��ط قهرمانان ملی پوش قزوینی امسال نسبت به سال های 
گذشته از رشد قابل توجهی برخوردار است که در این زمینه باید از تلاش ملی پوشان، مربیان و دست اندرکاران هیات 
های ورزش��ی قدردانی کرد.   مدیرکل ورزش و جوانان قزوین همچنین یادآور ش��د: امسال استان قزوین 1۹ نماینده در 

بازی های آسیایی 2018 جاکارتا داشت که نسبت به دوره قبلی این رقابت ها با رشد 400 درصدی همراه بود.

روی خط ورزش

کلید  اعتق�ادی  بنی�ه  تقویت 
کاهش جرایم در جامعه است

حجت الاس��لام و المس��لمین قدرتی درس��ی 
ودومین نشست هفتگی نهضت همگانی آموزش 
حقوق که به مناس��بت هفته بسیج در مسجد 
الغدیر قزوین برگزار ش��د با بیان اینکه وظیفه 
دس��تگاه قضا احقاق حق و تحقق عدالت است، 
افزود: این دستگاه به تنهایی نمی تواند مسایل 
و مشکلات اجتماعی و جرایم جامعه را کاهش 
دهد و اقدامات آن به تنهایی کافی نیست بلکه 
ای��ن کار به تقویت بعد اعتقادی و دینی متکی 

است. 
رییس کل دادگستری قزوین در بخش دیگری 
ازس��خنان خود با بیان اینکه دس��تگاه قضایی 
دررسیدگی به پرونده های خود درماه های اخیر 
سربلند ظاهر شد، ادامه داد: دشمن همواره در 
پی اختلاف افکنی در بین جامعه ما بوده و برای 
ما دندان تیز کرده و از همه راه ها از جمله فشار 
اقتصادی ورود پیدا می کند اما در این راه نباید 

عده ای فریب دشمن را بخورند.
رییس کل دادگستری قزوین با بیان اینکه حق 
بشر زندگی درآرامش و آسایش است واین مهم 
باید تامین شود، تصریح کرد: همه آحاد جامعه 
خواس��تار برخورداری از یک زندگی با کم ترین 
آسیب های اجتماعی و همچنین رعایت عدالت 

هستند.
این مس��ئول قضایی در ادامه با اشاره به اینکه 
آرامش به ابعاد روحی انس��ان ها بازگشته واین 
موضوع به حقیقت ذات بشر مربوط است، افزود: 
دراصل ایمان صالح است که می تواند انسان را 
به آرامش واقعی برساندو با کاهش آسیب های 
اجتماعی به تنهایی نمی توان آرامش را در دل و 
روح انسان ها به طور تمام و کمال جاری ساخت.

رییس کل دادگس��تری قزوین با بیان اینکه به 
گفته ائمه )ع( مردم، مسلمان و غیرمسلمان به 
سه اصل امنیت، عدالت و رفاه نیازمند هستند، 
ادامه داد: تجربه نش��ان می دهد بش��ردرزمینه 
کسب رفاه، راه را بی راهه رفته و نمی توان همه 
آس��ایش و آرامش در زندگی یک فرد را تنها به 

این زمینه خلاصه کرد.

تلنگر

مدی��رکل راهداری و حمل و نق��ل جاده ای قزوین 
گفت: با بسیج همه امکانات و تجهیز راهدارخانه ها 
آماده خدمت رس��انی در طرح زمستانی در راه های 

استان هستیم.
به گزارش نس��یم قزوین افش��ین پیرنون افزود: با 
فعالیت بی��ش از 300 راهدار در عملیات راهداری 
زمس��تانی، این اداره کل آماده خدمت رس��انی به 
صورت شبانه روزی در محورهای استان شده است.

 وی اضافه کرد: از آغاز سال جاری عملیات تعمیر 
و نگهداری ماش��ین آلات راهداری ای��ن اداره کل 
در دس��تور کار ق��رار گرفت و با خرید 8 دس��تگاه 
کامی��ون ولو FMX مجهز به نمک پاش مکانیزه، 
10 دستگاه تویوتا هایلوکس و 4 دستگاه گریدر و 
همچنین با اس��تفاده از 288 دستگاه ماشین آلات 
س��بک و سنگین در 2۶ راهدارخانه استان مستقر 
ش��ده و در قال��ب 30 اکی��پ، عملی��ات راهداری 

زمستانی را انجام می دهند.   این مسئول اضافه کرد: 
یکی از وظایف مهم راهداری، نگهداری، ایمن سازی 
و بازنگهداش��تن ۶۷00 کیلومتر از راه های استان 
اس��ت که بدین منظور تلاش می کنیم با همکاری 
سایر دس��تگاه ها به ویژه پلیس راه، وظایف جاری، 

اضطراری و دوره ای خود را به خوبی انجام دهیم.
پیرنون تصریح کرد: قزوین با 21۷ کیلومتر آزادراه، 
313 کیلومتر بزرگراه و به طور متوسط 20 میلیون 
تردد ماهانه در محورهای مواصلاتی استان، در رتبه 

سوم کشوری قرار گرفته است.
 وی همچنی��ن خاطرنش��ان کرد: خوش��بختانه 
هم افزایی خوبی بین پلیس راه اس��تان و راهداری 
و حمل و نقل جاده ای اس��تان ایجاد ش��ده است 
که امیدواریم با همکاری مناس��ب دس��تگاه های 
خدمات رس��ان، قوت قلبی برای مسافران در تردد 

ایمن در جاده های استان باشد.

با حضور و کمک به موقع کارکنان نیروگاه شهید 
رجایی، از نش��ت احتمالی تانکر حامل آمونیاک 

جلوگیری شد. 
به گزارش  نسیم قزوین به نقل ازروابط عمومی 
ش��رکت مدیریت تولید برق ش��هید رجایی، به 
دنب��ال اعلام گزارش س��ازمان پدافند غیرعامل 
کشور مبنی بر وقوع حادثه انحراف یک دستگاه 
تانک��ر حامل آمونیاک از مس��یر ت��ردد خود در 
محدوده ش��مالی بزرگراه  ته��ران به قزوین که 
نزدی��ک به نیروگاه ش��هید رجای��ی در حرکت 
ب��ود، مدیر عام��ل نیروگاه ش��هید رجایی پس 
از دریاف��ت گزارش، بلافاصله نس��بت به حضور 
کارگ��روه پدافن��د غیرعامل، نیروه��ای ایمنی، 
امدادی، حراس��ت و نقلیه شرکت، برای کمک 
به پیشگیری از وقوع انفجار احتمالی، دستورات 

لازم را صادر نمود. 
نیروهای ام��دادی و ایمنی نی��روگاه با توجه به 
عمق فاجعه احتمالی که بنا به گفته مس��ئولان 
حاضر در محل حادثه، در صورت نشت آمونیاک 
می توانست تا شعاع یک کیلومتری آن را تحت 
الشعاع قرار دهد، همراه با یک دستگاه جرثقیل 

40 تن، یک دس��تگاه آمبولانس، چند دس��تگاه 
خودروی سبک و تعدادی ماسک های حفاظتی، 
در کمتری��ن زمان لازم در مح��ل انحراف تانکر 
حاضر ش��ده و بلافاصله با کم��ک جرثقیل های 
حاض��ر در محل، تانکر حام��ل آمونیاک را که از 
مس��یر خود منحرف و از شانه جاده خارج شده 

بود، با موفقیت به مسیر خود، بازگرداندند. 
به دنبال ای��ن اتفاق، نیروهای انتظامی، به دلیل 
احتمال وقوع نشت  شدید، مانع از تردد خودروها 
از چندکیلومتری محل حادثه شدند و نسبت به 

تخلیه افراد از منطقه اقدام نمودند. 
بنا به گفته نیروهای امدادی و مس��ئولان حاضر 
در محل حادثه، در صورت فروافتادن تانکر، نشت 
احتمالی آمونیاک از تانکر می توانس��ت منجر به 
وقوع حادثه ناگواری شود، به طوری که آثار این 
انفجار تا شعاع یک کیلومتری را تحت تاثیر قرار 

می داد. 
ش��ایان ذکر اس��ت در ای��ن عملی��ات امدادی، 
نیروهای انتظامی، هلال احمر، اداره راه، نیروگاه 
ش��هید رجایی  و دیگر ارگان ها و س��ازمان ها، 

مشارکت فعالی داشتند.

آماده باش 
راهداران 
قزوینی

 برای 
آغاز طرح 
زمستانی

جلوگیری از
 بروز فاجعه شیمیایی در قزوین  

کیست 7.5 لیتری
 از بدن نوجوان 
قزوینی خارج شد

رییس مرکز آموزشی درمانی کوثر قزوین 
گفت: با تلاش پزش��کان این بیمارس��تان 
کیستی با ابعاد بسیار بزرگ به میزان ۷.5 
لیت��ر از تخمدان نوجوان 13 س��اله خارج 

شد.
به گزارش  نس��یم به نقل از روابط عمومی 
دانشگاه علوم پزشکی قزوین، دکتر محمد 
رضا ملک زاده روز س��ه شنبه افزود: بیمار 
با شکایت بزرگ شدن و تورم ناحیه شکم 
به بیمارستان کوثر مراجعه کرد و با توجه 
به ش��رایطش، توسط پزشکان تحت عمل 

جراحی قرار گرفت. 
وی اضاف��ه کرد: عمل جراح��ی این بیمار 
توسط تیم جراحی متشکل از دکتر شکوه 
السادات حاجی س��ید ابوترابی، متخصص 
زن��ان و زایمان و فلوش��یپ پ��ره ناتالوژی 
همراه با دکتر خدیجه علمی زاده، فلوشیپ 

انکولوژی انجام شد.
به گفته مل��ک زاده ، ب��رای جلوگیری از 
وس��عت ناحیه عمل و آس��یب کمتر، این 

کیست قبل از خروج تخلیه شد.
وی با اش��اره ب��ه اینکه ۷.5 لیت��ر مایع از 
کیس��ت خارج و بقایای کیست نیز از بدن 
بیمارخارج شد، افزود: نمونه برداشته شده 
برای آس��یب شناس��ی به مراکز مطالعاتی 

ارسال شد.
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با حضور مسئولان کشوری و استانی؛

 یادمان مزار شهدای گمنام دانشگاه آزاد اسلامی بویین زهرا افتتاح شد 

با حضور حجت الاس��لام دکتر رس��تمی مدیر کل نظارت و ارزشیابی فرهنگی 
دانش��گاه آزاد اسلامی، حجت الاسلام اس��داله رضوانی امام جمعه بوئین زهرا، 
س��رهنگ مهدی طاهرخانی مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نش��ر ارزش های دفاع 
مقدس، دکتر رضا شعبان نژاد رییس دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا، سرهنگ 
ملک محمدی فرمانده س��پاه امام حسین)ع( شهرس��تان بوئین زهرا، فرماندار 
شهرستان بوئین زهرا، دکتر حسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا، جمع دیگری 
از مسئولان، خانواده های معظم شهدا، اساتید و دانشجویان همایش یک دقیقه 
بدون جنایت آمریکا و آئین بهره برداری از یادمان دو شهید گمنام دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد بوئین زهرا برگزار شد.
به گزارش خبرنگار ما؛ در این مراسم دکتر رضا شعبان نژاد رییس دانشگاه آزاد 
اسلامی بویین زهرا ضمن خیر مقدم با بیان اینکه شاکر خداوند هستیم که این 
سعادت و توفیق نصیب مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی بویین زهرا شد که پس از 
سال ها انتظار و پیگیری میزبانی شهدا گمنام را پیدا کردیم اظهار کرد: حضور و 
یادآوری اهداف شهدا در مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی می تواند بخشی از توطئه 

های دشمنان را بر علیه جوانان و دانشجویان را خنثی نماید.
وی ادامه داد: پیروزی انقلاب ما بسیاری از معادلات آمریکا را بر هم زد و همین 
امر باعث ش��د که آمریکا درطول چهل سال گذشته بر علیه نظام ما دشمنی و 

کینه توزی داشته باشد.
سرپرست دانشگاه های آزاد اسلامی ناحیه غرب و جنوب استان قزوین با تاکید 
بر اینکه به لطف خدا و جانفشانی شهدا انقلاب ما در برابر تمام توطئه ها سربلند 
و پیروز شده است گفت: اگر شهدا و رزمندگان نبودند در حال حاضر این آرامش، 

امنیت و سربلندی و عزت وجود نداشت.
شعبان نژاد خاطرنشان کرد: اگر شهدا گمنام به لحاظ اسمی گمنام هستند لیکن 

برای ما آشناترین، عزیزترین و خوشنام ترین هستند. 

وی افزود: مراس��م تشییع و تدفین شهدا گمنام در دانشگاه آزاد اسلامی بویین 
زهرا بسیارباشکوه برگزار شد و امروز نیز یادمان شهدا گمنام دانشگاه بوئین زهرا 
به عنوان یکی از زیباترین المان ها بر اساس زمان بندی و قبل از برگزاری کنگره 

3000هزار شهید استان قزوین احداث و به بهره برداری رسید.
رییس دانش��گاه آزاد اسلامی واحد بویین زهرا با تاکید بر اینکه حضور شهدای 
گمنام خیر و برکت را برای این واحد به همراه داش��ته اس��ت؛  تصریح کرد: در 
مجموع جهت احداث المان ش��هدای گمنام 180 میلیون تومان اعتبار هزینه 

شده است.
در ادامه حجت الاس��لام دکتر رس��تمی مدیرکل نظارت و ارزشیابی فرهنگی 
دانش��گاه آزاد اسلامی ضمن تقدیر از مدیریت دانشگاه آزاد اسلامی بویین زهرا 
و با تاکید بر اینکه س��یزده آبان به درستی روز استکبارستیزی نامگذاری شده 
است اظهار کرد: مراحل استعمار ایران به سه مرحله جای پا پیدا کردن، نفوذ و 
سلطه تقسیم شده است که هر کدام از این مراحل از سوی استکبار مدیریت و 

اجرا شده است.
وی ادامه داد: استکبار در دوره ی نفوذ نه تنها  به دانشجویان ما جرات و اجازه 

اختراع، خلاقیت، ابتکار و رش��د را نمی داند بلکه دانشجویان مبتکر و خلاق را 
تهدید و تحقیر می کردند و اس��تقلال، عزت  و هویت دینی و مذهبی  مردم و 

کشور را لگد مال می کردند.
 مدیر کل نظارت و ارزشیابی فرهنگی دانشگاه آزاد اسلامی گفت: امام  به پشتوانه 
مردم و با انقلاب اس��لامی عزت، هویت، اس��تقلال و آزادی کشور را زنده کرد و 

امروز نام ایران در دنیا با بزرگی و عظمت یاد می شود.
حجت الاسلام دکتر رستمی با یادآوری اینکه دانشجویان پیرو خط امام با تسخیر 
لانه جاسوس��ی آمریکا هیمنه این کش��ور را شکستند بیان داشت: شهدا نقش 
بی بدیلی را در اس��تکبار ستیزی داشتند لذا امروز دانشجویان وظیفه دارند که 

فرهنگ ایثار و شهادت را به نسل های دیگر و جامعه انتقال دهند.
حجت الاس��لام اس��داله رضوانی امام جمعه بویین زهرا سه هجرت را در تاریخ 
اسلام سرنوشت ساز توصیف کرد و گفت: هجرت پیامبر)ص(از مکه به مدینه و 
هجرت اباعبداله حسین)ع( به کربلا و همچنین هجرت امام  سه هجرت مهم 

در تاریخ اسلام بوده است.
وی ادامه داد: هجرت امام خمینی)ره( در دوره ی رخ داد که در معادلات جهان 

دو ابر قدرت ش��رق و غرب نقش آفرینی می کردند و امام با ش��عار محوری نه 
شرقی و نه غربی؛ انقلاب اسلامی را بنا نهاد و معادلات دنیای استکبار را برهم زد.

امام جمعه بوئین زهرا خاطرنشان کرد: حضور تمامی اقشار مختلف مردم بویژه 
جوانان و دانشجویان درتمامی عرصه ها بخصوص هشت سال دفاع مقدس باعث 

گردیده که نهال نوپای انقلاب امروز به درختی تنومند و پر ثمر تبدیل شود.
حجت الاس��لام اسداله رضوانی با بیان اینکه همه باید قدردان ایثار و مجاهدت 
ش��هدا باشیم؛ افزود: بنده از اهتمام و توجه ویژه دکتر شعبان نژاد و همکارانش 
به امور فرهنگی، مذهبی ورزشی در دانشگاه آزاد اسلامی نهایت تقدیر و تشکر 

را دارم.
س��رهنگ مهدی طاهرخانی مدیر کل بنیاد حفظ آثار و نش��ر ارزش های دفاع 
مقدس گفت: پیکر مطهر دو شهید گمنام در بهمن ماه سال ۹۶ در ایام شهادت 
حضرت زهرا )س( در محوطه دانشگاه آزاد طی مراسم باشکوهی تدفین شد و 
بعد از گذشته ۹ ماه از تدفین، عملیات ساخت یادمان این 2شهیدتوسط مدیریت 

دانشگاه آزاد به پایان رسید.
وی گفت: س��اخت این یادمان در یک واحد علمی و آموزش��ی در این مقطع از 
تاریخ انقلاب اسلامی قطعا تاثیرگذاری بسیار زیادی بر نسل جوان و دانشجو دارد 

و از اقدامات مهم در راستای کنگره سه هزار شهید استان محسوب می شود.
این مسئول از روحیه انقلابی و کار جهادی ریاست دانشگاه آزاد بویین زهرا در 

بهره برداری از این یادمان شهدای گمنام قدردانی کرد.
علی رحمانی فرماندار شهرس��تان بوئین زهرا هم ضمن تقدیر از اهتمام وتوجه 
مدیریت دانشگاه آزاد اسلامی بوئین زهرا در احداث و بهره برداری مناسب و به 
موقع از یادمان ش��هدای گمنام گفت: اگر امروز همه ما در آرامش و امنیت به 
سر می بریم و دانشجویان در امنیت و آرامش مشغول تحصیل هستند نتیجه 
جانفشانی شهدا است و امیدواریم دانشجویان توجه و عنایت ویژه ای به شهدا 

در دانشگاه خواهند داشت.

دکتر تهرانچی ریاس��ت عالیه دانش��گاه آزاد اسلامی به همراه معاونت علمی 
ریاس��ت جمهوری از طرح آبیاری زیرسطحی هوشمند دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد بویین زهرا در شش��مین نمایشگاه بین المللی نوآوری و فناوری تبریز 

بازدید کرد.
به گزارش خبرنگار ما، در بازدید دکتر تهرانچی از غرفه دانشگاه آزاد اسلامی 
بوئین زهرا از طرح آبیاری زیرسطحی هوشمند که می تواند راهکار مناسبی در 
جهت رفع بحران آب در کشور باشد، پس از توضیحاتی که دکتر مهدی محرم 
پور مجری طرح ارائه داد، ریاست عالیه دانشگاه آزاد اسلامی از روند طراحی 
و تولید این محصول در دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوئین زهرا استقبال نمود.

لازم به توضیح است این طرح در مرکز رشد دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوئین 
زهرا مستقر بوده و از حمایت های این مرکز بهره مند می شود.

طرح آبیاری زیر س��طحی هوشمند اولین سیستم هوشمند و باهوش آبیاری 
زیرس��طحی در دنیا است که باعث کاهش ۷0 درصدی آب نسبت به آبیاری 

غرقابی و کاهش 30 درصدی آب نسبت به آبیاری قطره ای می شود.
از دیگر مزایای این طرح، عدم نیاز به پمپ، نداش��تن قطره چکان و بنابراین 
عدم گرفتگی آن، هزینه بس��یار مناسب جهت طراحی و اجرای آن می توان 

عنوان کرد.
دکتر رضا شعبان نژاد رییس دانشگاه ازاد اسلامی واحد بوئین زهرا درگفتگو با 
خبرنگار ما در  خصوص موفقیت های این واحد در زمینه مرکز رشد و شرکت 

های دانش بنیان گفت: راه اندازی  شرکت های دانش بنیان و مراکز رشد در 
دستور و اولویت  برنامه های  واحدهای دانشگاه آزاد  قرار دارد. 

وی ب��ا اعلام اینکه طرح های متعدد پژوهش��ی و تحقیقاتی زیادی در حوزه 
های مختلف در دانش��گاه آزاد اسلامی بوئین زهرا در دس��ت اجراء قراردارد 
خاطرنشان کرد: با توجه به بحران آب کشور به ویژه استان قزوین و شهرستان 
بوئین زهرا یکی از طرح های بسیار مهم مرکز رشد دانشگاه آزاد بوئین زهرا  
تولید آب از طریق رطوبت هوا است  که تیم مهندسی مرکز رشد ساخت اولیه 

دستگاه را نیز انجام داده است .
سرپرست دانشگاه های آزاد اسلامی ناحیه غرب و جنوب استان قزوین افزود: 
یکی دیگر از طرح های محققان ما طرح آبیاری زیر س��طحی هوشمند است 
که این سیستم اولین سیستم هوشمند و باهوش آبیاری زیرسطحی در دنیا 
است که باعث کاهش ۷0 درصدی آب نسبت به آبیاری غرقابی و کاهش 30 

درصدی آب نسبت به آبیاری قطره ای می شود.
ش��عبان نژاد ضمن تقدیر ویژه از دکتر مهدی محرم پور مجری طرح آبیاری 
زیر س��طحی هوشمند و  سایر محققان دانش��گاه آزاد اسلامی بوئین زهرا و 
اعضای مرکز رشد دانشگاه ازاد اسلامی بویین زهرا گفت: فعالیت مرکز رشد 
دانش��گاه آزاد بوئین زهرا نس��بت به دیگر مراکز رشد دانشگاه های همطراز  
بس��یار خوب و موفق بوده است؛ البته تلاش داریم که روند توسعه این مرکز 

شتاب بیشتری بگیرد.

به گزارش خبرنگار نسیم قزوین ؛ علیرضا وارثی به مناسبت روز جهانی معلولان درجمع 
خبرنگاران رس��انه های گروهی استان که در بهزیستی قزوین برگزارشد اظهارداشت 
: برای دفاع ازحقوق معلولان وعملیاتی کردن برنامه های پیش بینی ش��ده با کمک 
خیرین و مشارکت مردم فعالیت های موثری دردوبخش پیشگیری ازمعلولیتها و ارائه 

خدمات توانبخشی و توانمند سازی صورت می گیرد.
مدیرکل بهزیستی استان قزوین یادآورشد: حدود 10 درصد جمعیت استان ازمعلولیت 
رنج می برد و باید دستگاهها کمک کنند تا نیازهای آنها تامین شود تا زندگی راحت 

تری در سطح شهرها و روستاها برای آنها فراهم کنیم.
وارثی گفت: خوشبختانه در یکی دوسال اخیر توانستیم اعتبارات را از ۷ میلیارد و 100 
میلیون تومان به 14 میلیارد و 800 میلیون تومان برسانیم و این کار موجب شده تا 

بخشی از نیازها را پاسخ دهیم.
ایجاد اشتغال برای 1750 معلول	•

وی اظهارداشت: برای ایجاد اشتغال معلولان تسهیلات خاصی با پرداخت 23 درصد 
س��هم بیمه کارفرمایی مبلغ 523 میلیون تومان برای اشتغال 51۹ نفر در سال قبل 

پرداخت شد.
مدیرکل بهزیستی اس��تان قزوین یادآورشد: اگر حقوق معلولان به دلیل کارآیی آنها 
کم باشد با یارانه حمایتی آن را جبران می کنیم که در این راستا 288 میلیون تومان 

پرداخت شده است.
وی اظهارداش��ت: همچنین 2۶8 نفر با پرداخت 48 میلیارد تومان تسهیلات اشتغال 
توانستند مشغول کار شوند و با همکاری 400 مرکز خصوصی توانستیم اشتغال 1۷50 

نفر را نیز فراهم کنیم.
وارثی گفت: از محل سهم سه درصدی استخدام معلولان در دستگاه های دولتی بسیار 
ضعیف عمل شده و در سال گذشته فقط یک نفر و امسال چهار نفر از معلولان استان 

در ادارات جذب شدند.
مدیرکل بهزیستی استان قزوین در خصوص تامین مسکن 
معلولان هم گفت: در س��ال گدش��ته 500 میلیون تومان 
کمک بلاعوض برای ساخت 100 واحد مسکونی اختصاص 
یاف��ت که 30 واحد برای خانواده های دارای دو معلولان در 
شهرها و 20 واحد در روستاها بودو 50 واحد خود مالکی هم 

برای معلولان عادی ساخته شد.
وی بیان کرد: امس��ال 400 میلیون تومان برای ساخت 20 
واحد مس��کونی برای خانواده های بیش از دو معلول و 50 
واحد مسکونی برای سایر معلولان اختصاص داده شده است.

افتتاح 5 میلیارد تومان پروژه عمرانی بهزیستی در سال جاری	•
وارثی در ادامه از طرح های عمرانی بهزیستی خبرداد و اظهارداشت: تا پایان سال چند 
طرح مهم از جمله مرکز آموزش��ی کودکان ابیک با ظرفیت 50 نفر، یک آسایش��گاه 
کوچک و خانگی با ظرفیت 10 نفر در البرز و 5 خانه کوچک برای بیماران مزمن روانی 
و 5 واحد برای بیماران ذهنی، یک کلینیک دندانپزشکی ویژه معلولان در البرز، کلینیک 
ضایعه نخاعی در قزوین و یک خانه بیماران روانی در البرز با ظرفیت 40 نفر و یک خانه 
سالمندان کوچک، مرکز جسمی روزانه به ظرفیت 50 نفر در تاکستان با اعتباری بالغ 

بر 5 میلیارد تومان آماده بهره برداری می شود.
برخورداری یک هزار نفر از خدمات توانبخشی	•

راحله جاتن معاون توانبخش��ی بهزیستی استان قزوین  دراین نشست گفت: ۷ مرکز 
س��المندان با ظرفیت 3۶0 نفر، تعداد 8 مرکز نگهداری معلولان ذهنی زیر 14 سال 
با ظرفیت 410 نفر، یک مرکز نگهداری افراد جسمی حرکتی با ظرفیت 40 نفر، یک 
خانه کوچک معلولان ذهنی به ظرفیت 20 نفر و 4 مرکز نگهداری بیماران مزمن روانی 
با گنجایش 250 نفر در مجموع 21 مرکز شبانه روزی از جمله امکاناتی است که در 

اختیار معلولان و افراد تحت پوشش استان قرار دارد.
وی بیان کرد: 5 مرکز ویزیت درمنزل با ظرفیت 230 نفر، دو مرکز مراقبین در منزل 
با ظرفیت اسمی 240 نفر، دو مرکز و کارگاه تولیدی حمایتی با گنجایش ۹0 نفر وی 
افزود: بی از یک هزار معلول به صورت مستمر از خدمات مراکز توانبخشی بهزیستی 

استان قزوین استفاده می کنند.
اجرای طرح )CBR( در همه روستاهای استان قزوین	•

جاتن تصریح کرد: برنامه توانبخشی مبتنی بر جامعه روستایی )CBR( از سال 80 با 
پوشش کامل و 100 درصدی همه مناطق روستایی)۹52 روستا( در استان قزوین اجرا 

شده و ۷300 نفر تحت پوشش خدمات آن قرار دارند.
وی بیان کرد: این برنامه با همکاری مجتمع های خدماتی بهزیس��تی، تس��هیلگران، 
فرمانداری ها و دانشگاه علوم پزشکی، دهیاری ها، خانه های 
بهداشت، شوراهای توانبخشی و گروه های خودیاراجرا شده 

است.
• پرداخ�ت 562 میلیون تومان حق پرس�تاری در 	

منزل برای معلولان
جاتن در ادامه گفت: امسال به 3۷۶ نفر حق پرستاری داده 
می شود و تاکنون 5۶2 میلیون تومان برای نگهداری از 3۷۶ 
نفراز افراد معلول و بیمار در منزل به عنوان حق پرس��تاری 

داده شده است.

در ششمین نمایشگاه بین المللی نوآوری و فناوری تبریز صورت گرفت؛

بازدید و استقبال دکتر تهرانچی ریاست عالیه دانشگاه آزاد اسلامی
 از طرح آبیاری زیرسطحی هوشمند واحد بویین زهرا 

وارثی مدیرکل بهزیستی استان قزوین خبر داد: 
در سال جاری ۵ میلیارد تومان پروژه عمرانی دربهزیستی افتتاح شد

راحله جاتن معاون توانبخشی بهزیستی استان قزوین : 
پرداخت 5۶۲ میلیون تومان حق پرستاری در منزل برای معلولان
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اشاره: تحقق »عدالت اجتماعی« در تمامی شئونات زندگی به ویژه در بعد سلامت، 
اصلی ترین  فلسفه شکل گیری بیمه ها در ایران معاصر بود. زندگی ایرانیان پس 
از ش��کل گیری و فعالیت بیمه، طی هفتاد سال اخیر زندگی آسوده تر و توامان با 
فراغ بال بیشتری بوده است، اما با وجود این آسودگی و فراغت، رشد جمعیت و بروز 
نشدن سیستم های بیمه ای، ساختار بیمه های کشور با آسیب ها و نواقص متعددی 
مواجه ش��د تا جایی که تا پیش از س��ال ۹1 »بیمه گر« و »بیمه شونده« هر دو در 
معرض آسیب های جدی قرارگرفتند اما  با ظهور »بیمه سلامت ایران« در مهر ماه 

سال ۹1 وضعیت به گونه دیگری رقم خورد. 
بیمه سلامت ایران از  به روزترین ساختار بیمه ای در ایران برخوردار است. این بیمه 
با حفظ و تقویت نقاط قوت سایر بیمه ها، معایب و خلاء های آنها را برطرف کرده 
و دستاوردهای نوینی را در فضای اقتصاد بیمه ای و سلامت ایرانیان رقم زده است. 

با تش��کیل این س��ازمان، یکی از بزرگ ترین اصلاحات نظام رفاه اجتماعی کشور 
به عهده آن نهاده شده و زمینه تحقق اهداف بلندی چون عدالت محوری، ارتقای 
سطح کیفیت در ارایه خدمات سلامت، کاهش پرداخت از سوی بیمه شدگان، رفع 
همپوشانی بیمه ای و بسط و گسترش برنامه پزشک خانواده و نظام ارجاع در سراسر 
کشور فراهم شده است و  از این منظر، بیمه سلامت ایران یکی از مهم ترین سازمان 

های جمهوری اسلامی در تحقق عدالت اجتماعی است.
در این میان بیمه سلامت در استان قزوین در عین حال که زیرمجموعۀ این مرکز 
در کش��ور قرار دارد، در بعد استانی نیز دستاوردهای متعددی را محقق و همزمان 
برنامه های زیادی را در دست اقدام دارد. به همین مناسبت گفتگویی با دکتر قاسم 
بهرامی  مدیرکل بیمه سلامت استان قزوین پیرامون رسالت، دستاوردها و دورنمای 

بیمه سلامت در استان قزوین انجام  داده ایم که مشروح آن را از نظر می گذرانید.
تلاش برای ارتقای بیش از پیش پاک دستی اداری و کارآیی ساختاری

دکتر بهرامی با اش��اره به برگزاری »جش��نواره شهید رجایی« با هدف شناسایی و 
تقدیر از کارمندان و اداراتی که در راستای پاک دستی و کارایی اداری و ساختاری 
تلاش می کنند، بیان کرد: بیمه سلامت استان قزوین طی سال های 88 تا ۹۶ در 
این جش��نواره رتبه برتر کسب کرده و هر سال نیز مفتخر به دریافت لوح تقدیر از 

استانداران محترم قزوین و نماینده محترم ولی فقیه در استان بوده است. 
مدیرکل بیمه سلامت استان با بیان اینکه این مجموعه در طرح تکریم ارباب رجوع 
و رعایت حقوق شهروندی بر اساس گزارش سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
در سال های مختلف جزو دستگاه های برتر شناخته شده است، ادامه داد: همچنین 
کسب رتبه شایسته تقدیر، ویژه دستگاه برتر استانی توسط ستاد اقامه نماز طی سال 

های ۹2 تا ۹۶، دریافت لوح تقدیر از استاندار و نماینده محترم ولی فقیه در استان 
از دیگر دستاوردهای بیمه سلامت قزوین در بعد ساختاری، اداری و از همه مهم تر 

خدمت رسانی به مردم استان قزوین بوده است. 
وی در رابطه با طرح بیمه سلامت همگانی رایگان در استان قزوین گفت: در راستای 
اجرای��ی ش��دن حداکثری و ایده آل این طرح برای بی��ش از 135 هزار نفر از ثبت 
نام ش��دگان در شهرهای قزوین، البرز، تاکستان و آبیک دفترچه صادر شده است. 
همچنین برای روستاییان و شهرهای زیر 20 هزار نفر استان نیز به صورت رایگان 

دفترچه های سلامت صادر شده است. 
دکتر بهرامی در بخش دیگری از این گفت وگو در مورد ساز وکار و کیفیت صدور 
بیمه خویش فرما، با بیان اینکه ص��دور دفترچه بیمه خویش فرما)ایرانیان( با 50 
درصد تخفیف انجام می شود، اظهار کرد: در این بخش نیز روندی تدارک دیده شده 
تا متقاضیان بدون اتلاف وقت و هزینه و همچنین بدون سیستم ارجاع به بخش های 

درمانی مراجعه نمایند.
مدیر کل بیمه سلامت استان با اشاره به ضرورت پوشش بیماران خاص در نظام بیمه 
ای کشور بیان داشت: بیمه سلامت استان مجموعاً 582 نفر از بیماران خاص استان 
را تحت پوشش بیمه ای خود قرار داده و مجموع این بیماران طی سنوات متوالی از 

خدمات بیمه ای ما برخوردار شده اند. 
وی با اش��اره به ضرورت حفظ س��لامت و کارآیی نظام اداری و ساختاری در بیمه 
س��لامت قزوین گفت: رعایت تعرفه های مصوب دولت در بخش خصوصی توسط 

کلیه موسسات سرپایی و موسسات بستری و جلوگیری از ایجاد پدیده زیرمیزی در 
استان یکی از ضرورت های بیمه سلامت قزوین است که این ضرورت قویاً توسط 

این بیمه در استان قزوین در حال پیگیری و تحقق است. 
این مقام مس��وول ادامه داد: مجموعه بیمه سلامت استان همواره به دنبال تحقق 
عدالت اجتماعی در بخش اداری، سلامت و بیمه ای است و مجموع همکاران این 
اداره در استان قزوین هرگز اجازه نخواهند داد تا این روند با ایجاد و شیوع تخلفاتی 

چون زیرمیزی و یا رعایت نکردن عمدی و سهوی تعرفه ها، مخدوش شود. 
مدیرکل بیمه سلامت استان در خصوص ارتباط بیشتر ارباب رجوع با بیمه سلامت و 
جلوگیری از سردرگمی مردم هنگام مراجعه به این مرکز بیان کرد: میز خدمت بیمه 
سلامت استان به منظور بهینه سازی و ارایه حداکثری خدمات به مراجعه کنندگان 

از شهریور سال 13۹0 تشکیل شده است. 
وی افزود: با راه اندازی میز خدمت، مردم استان می توانند در کمترین زمان ممکن 
بدون اینکه نقطه ابهامی برای آنها باقی مانده باش��د، در ش��فافیت کامل، حداکثر 

امکانات را از بیمه سلامت استان دریافت کنند. 
دکتر بهرامی ادامه داد: در عین حال که این چشم انداز را برای تمامی بخش های 
بیمه سلامت استان برنامه ریزی و محقق کرده ایم اما در فعالیت منظم، منسجم و 

متعهدانه میز خدمت در بیمه سلامت استان تاکید ویژه ای داریم. 
مدیرکل بیمه سلامت استان قزوین در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به سایر 
طرح هایی که در رابطه با رفاه بیش��تر مردم استان در هنگام مراجعه به اداره بیمه 
سلامت تدارک دیده شده است، گفت: راه اندازی باجه بانک رفاه در داخل اداره کل 

جهت تسهیل در امور جاری بیمه شدگان و موسسات و کارکنان، همچنین طرح 
اینترنتی تایید نسخ دارویی در کلیه داروخانه های استان با هدف کاهش بار مراجعه 
بیمه شدگان، از دیگر طرح هایی است که برای رفاه حال مردم استان تدارک دیده 

شده و در حال اجرا شدن است.
وی ادامه داد: عقد قرارداد با دفاتر پیشخوان واجد شرایط صدور دفترچه در شهرستان 
ها و ش��هرهای اس��تان جهت ارایه خدمت بیمه¬گری در سطح استان به منظور 
افزایش سطح دسترسی بیمه شدگان به دفاتر صدور دفترچه در ۷ دفتر آوج، آبگرم، 
ارداق، دانسفهان، بیدستان، معلم کلایه و اسفرورین از جمله خدماتی است که برای 

هم استانی های عزیز در این شهرها تدارک دیده شده است.
دکتر بهرامی همچنین با اشاره به سازوکار کاهش هزینه ها همزمان با افزایش سطح 
سلامت بیمه شدگان در بیمه سلامت بیان کرد: ترویج و انجام رایگان زایمان طبیعی 
در بیمارستان های مشمول طرح تحول نظام سلامت، کاهش پرداخت های بیماران 
در زمان بستری و رساندن فرانشیر بستری بیماران به 10 درصد واقعی، بخشی از 
سازوکارهایی است که در جهت کاهش هزینه ها همزمان با افزایش سطح سلامتی 

بیمه شدگان به کار گرفته می شود.
مدیرکل بیمه سلامت استان قزوین در خصوص تهیه دارو و تعهدات بیمه ای برای 
بیماران خاص نیز بیان کرد: در حال حاضر 188 قلم دارو مربوط به بیماران خاص و 
عارضه نازایی تحت پوشش بیمه سلامت ایرانیان قرار دارد که این تعهدات در سال 

۹3 برای 3۷۶ قلم داروی بیماران خاص با برندهای متفاوت بوده است.
وی در رابطه با رویه استفاده از بیمه سلامت برای متقاضیان نیز گفت: آن دسته از 
بیمه شدگان بیمه سلامت رایگان که متقاضی دریافت خدمات از بیمارستان های 
خصوصی هستند، می توانند با ابطال دفترچه بیمه سلامت رایگان و با پرداخت 50 
درصد حق سرانه دفترچه ایرانیان، دفترچه بیمه دریافت نموده و از خدمات بستری 

و سرپایی در بیمارستان های خصوصی بهره¬مند شوند. 
این مسوول بیان کرد: مجموع تعهدات، پرداختی این اداره کل در سال ۹۶ به مبلغ 
1۷0 میلیارد تومان رس��یده بود که تنها مبل��غ 22 میلیارد تومان حق بیمه های 
دریافتی بیمه ش��دگان بود و الباقی توس��ط دولت به سازمان بیمه تسهیلات داده 

شده است.
مدیر کل بیمه س��لامت استان در پایان گفت: بیمه سلامت ایران سازوکاری برای 
محرومیت زدایی از کشور در بخش سلامت و درمان و در نهایت گامی مهم در زمینه 
تحقق عدالت اجتماعی در میان همه اقشار است لذا تمام اهداف و برنامه های بیمه 

سلامت حول همین محور در حال گردش است. 

مدیر کل بیمه سلامت استان قزوین تاکید کرد؛

بیمه سلامت ایران گامی مهم به سوی تحقق عدالت اجتماعی 

حجت الاس��لام و المس��لمین رضوانی امام جمعه بوئین زهرا، دکترحسین غیاثوند 
ش��هردار بوئین زهرا، رئیس و اعضای ش��ورای اس��لامی ش��هر بوئین زهرا در فضای 

صمیمی با عبدالمحمد زاهدی استاندار قزوین در محل دفتر استاندار دیدار کردند.
به گزارش اختصاصی خبرنگار ما، در این دیدار حجت الاس��لام والمسلمین رضوانی 
امام جمعه بوئین زهرا از اهتمام ویژه و پیگیری های اس��تاندار تلاشگر جهت مرتفع 
کردن مس��ائل اس��تان و به ویژه شهر بوئین زهرا تقدیر و تش��کر کرد و گفت: بنده 
امیدوارم با توجه به انگیزه و روحیه ای جهادی که در وجود شهردار و اعضای شورای 
اس��لامی بوئین زهرا وجود دارد با حمایت و همراهی بیشتر مسئولان بویژه استاندار 
عزیز که همیشه نگاه ویژه ای به بوئین زهرا داشته اند شاهد تحولات خوبی در سطح 

شهر و رضایت مندی بیشتر شهروندان باشیم. 
امام جمعه بوئین زهرا شهر بوئین زهرا را دارای ظرفیت های مناسب مادی و معنوی 
ذکر کرد و گفت: همه باید با وحدت و همدلی و تلاش مضاعف در جهت ش��کوفایی 

این ظرفیت ها گام برداریم.
حجه الاس��لام والمس��لمین رضوانی افزود: بنده رجاء واثق دارم که با توجه به قطار 
توس��عه و پیش��رفتی که در بوئین زهرا به حرکت درآمده است؛ افق و آینده روشنی 

پیش روی مردم بوئین زهرا قرارخواهد داشت.
در ادامه دکتر عبدالمحمد زاهدی استاندار قزوین با تاکید بر اینکه سیاست و راهبرد 
مدیریت کلان استان توزیع عادلانه امکانات در تمامی مناطق استان می باشد، بیان 
کرد: تلاش داریم اعتبارات اس��تان را به صورت مناسبی در مناطق تقسیم نماییم تا 

در استان توسعه متوازنی در تمامی بخش انجام بگیرد.
وی با حمایت از اجرای طرح های تحول آفرین ش��هرداری بوئین زهرا افزود: ش��هر 
بوئین زهرا با توجه به ظرفیت ها و مرکز شهرس��تان بودن، باید بیشتر مورد توجه و 

رسیدگی قرارگیرد.
اس��تاندار قزوین با اعلام اینکه طرح ها و پیش��نهادات ش��هردار و اعضای ش��ورای 
اسلامی در صورت عملیاتی شدن روند توسعه شهر را شتاب می بخشد گفت: پس از 
هماهنگی های لازم با حضور بنده و تعدادی از مدیران کل جلسه بررسی مشکلات 
شهر بوئین زهرا در شهرداری تشکیل خواهد شد و تصمیمات لازم را در همان جلسه 

برای تسریع درروند خدمت رسانی به شهروندان بوئین زهرا اتخاذ خواهیم کرد.

در این دیدار دکتر حسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا ضمن قدردانی از حسن توجه 
و عنایت ویژه استاندار به تمامی مناطق استان به ویژه شهر بوئین زهرا و با تاکید بر 
اینکه با دس��تور و پیگیری استاندار بخشی از مشکلات شهر بوئین زهرا مرتفع شده 
اس��ت، اظهار کرد: ش��هروندان بوئین زهرا قدردان توجهات استاندار پر تلاش استان 

هستند. 
وی با بیان اینکه شهرداری بوئین زهرا علی رغم تمام محدودیت ها و مشکلات، پروژه 
های خوبی را در دس��ت اجرا دارد، افزود: ترمیم بخش��ی از زیرسازی و آسفالت بلوار 
شهید بهشتی به عنوان یکی از محورهای مهم مواصلاتی کشور دردست اجراست که 
متاسفانه دستگاه های مربوطه در زمینه اجرای این پروژه با شهرداری علی رغم اینکه 
نزدیک به ۹0درصد حجم ترافیک این محور مربوط به وس��ایل نقلیه س��ایر مناطق 

کشور و استان است همکاری لازم را نداشتند. 
غیاثوند خاطرنش��ان کرد: ش��هرداری بوئین زهرا با توجه به تعهدی که نس��بت به 
ش��هروندان و مس��افران دارد با روحیه جهادی و استفاده حداکثری از ظرفیت های 
موجود خود این پروژه را که در نوع خود شاخص و کم نظیر است با استفاده از بتن 

مسلح برای جلوگیری از ریزش مجدد مسیر قنوات در دست اتمام دارد.
وی سپس به ارایه گزارشی از ظرفیت های شهر و همچنین آگهی فراخوان جذب سرمایه 
گذاران بخش خصوصی جهت اجرای پروژه های مشارکتی در شهرداری پرداخت و گفت: 
خوشبختانه علی رغم تمامی مشکلات و کمبود زیر ساخت های لازم و کافی استقبال 
مناسبی از پروژه های سرمایه گذاری شهرداری بوئین زهرا صورت گرفته است که تعدادی 

از پروژه ها در مرحله عقد قرارداد قراردارد.
شهردار بوئین زهرا با بیان اینکه شهر بوئین زهرا به عنوان باغ شهر پسته مطرح است 
گفت: شهرداری در راستای ایجاد درآمد پایدار با توجه به ظرفیت های بومی منطقه 
و اس��تفاده از ظرفیت های گردشگری و کشاورزی احداث باغ پسته پنج هکتاری را 
در دس��تور کار قراردارد که ازاس��تاندار محترم درخواست مساعدت برای رفع تملک 

زمین مورد درخواست را داریم.
در ادامه هر یک از اعضای ش��ورای اس��لامی شهر بوئین زهرا ضمن تقدیر از حمایت 
های اس��تاندار قزوین به ارایه نقطه نظرات و پیش��نهادات خود در زمینه مس��ائل و 

مشکلات مختلف شهروندان و شهر پرداختند.

در دیدار صمیمی مدیران شهری بوئین زهرا با استاندار قزوین صورت گرفت؛

حمایت استاندار قزوین از طرح های تحول آفرین شهرداری و قول مساعد جهت رفع موانع توسعه شهر بوئین زهرا
استاندار قزوین: شهر بوئین زهرا با توجه به ظرفیت ها و مرکز شهرستان بودن، باید بیشتر مورد توجه و رسیدگی قرار گیرد  

امام جمعه بوئین زهرا: افق و آینده روشنی پیش روی مردم بوئین زهرا قرارخواهد داشت  
شهردار بوئین زهرا: شهروندان بوئین زهرا قدردان توجهات استاندار پر تلاش استان هستند  

جناب آقای مهندس رضا گروسی
 فرماندار محترم شهرستان البرز 

خبردرگذشت پدرگرامیتان مرحوم حاج عباسعلی گروسی موجب تاسف و تاثر گردید ضمن 
ع�رض تس�لیت به جنابعالی و خانواده محت�رم  برای آن مرحوم غفران الهی و برای ش�ما و 

بازماندگان صبروسلامتی آرزومندیم .

امیرعلی رضایی، حسن رجبی، مرتضی ملاعلیا

جناب آقای محمد درافشانی
رییس سازمان فرهنگی اجتماعی  ورزشی شهرداری قزوین و سرپرست روزنامه ایران استان قزوین  

خبردرگذشت پدرگرامیتان مرحوم حاج غلامحسن درافشانی که از مبارزین قبل از انقلاب 
و خادمی صدیق برای نظام، خانواده شهدا و محرومان بود موجب تاسف و تاثر گردید ضمن 
ع�رض تس�لیت به جنابعالی و خانواده محت�رم  برای آن مرحوم غفران الهی و برای ش�ما و 

بازماندگان صبروسلامتی آرزومندیم.

امیرعلی رضایی، حسن رجبی، مرتضی ملاعلیا


